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ZAPISNIK 
sa 6. redovne sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 21. ožujka 2014. 

godine sa početkom u 18.00 sati u prostoriji Narodne knjižnice i čitaonice 
 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Darko Turčinov,  Nino Putniković, Boris Bašić,  Tome Juraga, 

Viktor Banov, Josip Juraga, Nedjeljko Mudronja, Mateja Bašić, Mate Skračić, Dragica Bašić. 

Odsutni: Toni Papeša 
 
Ostali nazočni: Ivan Božikov-načelnik OMK, Mare Kovačev, donačelnica OMK, Ante Turčinov-
direktor Murtele d.o.o. 
 
Zapisničar: Vesna Juran 
 
Utvrđivanje kvoruma 
Predsjedavajuća je izvršila prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirala da je od jedanaest 
vijećnika nazočno 10 vijećnika, te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 
 

SAT VIJEĆNIČKIH PITANJA 

Mate Skračić:  dobra večer svima još jedan put, 

Ivan Božikov: ako ja mogu, Vedrana je u temperaturi cjeli tjedan, došla je danas ali je morala 
iti ča jer nije mogla govoriti niti disati, a Mare mi kaže da je Vesna isto počela povraćati, tako 
da ih zato nema. I Vedrana je rekla ako triba koje pitanje za upravni odjel da će ga poslati 
pismeno. 

Mate Skračić: žao nam je zbog toga, mi idemo dalje. Ja imam nekoliko pitanja. Prvo pitanje u 
svezi objave akata koje donosi ovo vijeće u Službenom vjesniku Šibensko-kninske županije. 
Uvidom u dosad izašle Službene vjesnike 2014. izašla su dva nema niti jedne odluke niti 
ikakvog akta  iz naše općine objavljenog. Kontaktirali smo tajnika  županijske skupštine 
gospodina Alfireva koji je provjerija da li je nešto stiglo, a eventualno se zametnulo, dakle 
ništa nije stiglo iz općine Murter. Ovdje imamo popis svih odluka i zaključaka, rješenja iz 
prošle godine , da sada ne čitamo, kronološki ali zadnji su iz 10-og glasnika, 7-og glasnika  itd. 
županije Šibensko-kninske  što je reći da mi praktički od 11,12 miseca pa na ovamo nismo 
ništa objavili. Pitam se što mi ovdi radimo i kome odluke donosimo ako one ne postaju 
pravomoćne. U svakoj odluci uvrježeno je da piše da postaje pravomoćna 8 dana od objave u 
službenom vjesniku, ako mi to nismo učinili prijatelji moji ajmo doma, šta ćemo ovdi raditi, 
čemu ovo vijeće, čemu ovo sve ako ne  poštujemo tu proceduru i zakon, ovo je pitanje 
vjerojatno više namjenjeno pročelnici Vedrani 

Ivan Božikov: ja to ne kontroliran, moram biti iskren i ne gledan službene vjesnike i ja sam 
zatečen, ne znam zašto je to tako. Ali to je možda stvar da se odgovori pismenim putem. 

Mate Skračić: obavezno je stvar da se odgovori u što kraćem roku. 

Boris Bašić: ne samo da se odgovori, ako se mogu umješati  nego i da se pod hitno dakle sve 
odluke i akti koji su doneseni proslijede tajništvu u županiji radi objave . 

Ivan Božikov: e hitno.   
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Mate Skračić: evo zadnja odluka općinskog vijeća općine Murter-Kornati je godišnji 
provedbeni plan unapređenja zaštite od požara općine Murter-Kornati za 2013. objavljen u 
službenom vjesniku br. 10. 2013. godine. Ništa od ovih bitnih odluka tu nema. 

Ivan Božikov: ja sam stvarno zatečen. 

Mate Skračić: i mi smo isto. 

Mateja Bašić: tko je zadužen za to? 

Ivan Božikov: Vedrana. 

Mateja Bašić: dobro onda ćemo i od nje dobiti odgovor. Kad se vrati Vedrana neka pismeno 
pošalje  i takav odgovor što je  bilo. 

Mate Skračić: ako nemamo odgovora očekujemo ga pismeno. Ja ću ili na drugu svoju točku, 
tj. pitanje . Evo proliće nam lagano stiže , a tako nam i niču štekati  po našem centru pa imam 
samo nekoliko pitanja da nam pojasni, ne znam da li je tu netko tko je zadužen za te koncesije 
i dodjeljivanje štekata. Imamo ovaj slučaj kod pijace na ovom novom opločenom djelu, nitko 
nema ništa protiv štekata ali on je zauzeja sad tu cilu pješačku površinu, cilu širinu, znači 
pješak sad mora ići po kolniku, molim da mi to objasnite, kod caffe bara Mareta ili poznati 
Švita, također niče čelična konstrukcija koja već po meni se čini da je pre robusna i pre velika, 
ne znam kakav će pokrov i obloga doći, ali mi se čini  da je malo gospodin prenaglio da bi 
trebalo provjeriti tu suglasnost koju je on dobio. Usmeno sam dobija informaciju da je 
suglasnost ipak dana, da je on tražija  i da je sve po propisu, ali bi molija da vidu tu 
suglasnost, jeli u njoj piše veličina, osim kvadrature tu treba pisati i vrsta materijala, on će 
naime zakloniti cili pogled na stari mul i na one gajetice koje tamo stoju. To je moje mišljenje. 
Molim da mi to pojasnite. I ova tu čvrsta gradnja evo vidite je kroz ponistru, znači ovo više 
niti spada u montažni objekt, možda on to tehnički jeste  ova kućica sa krovom na pijaci ili 
starom igralištu, ali to više liči na čvrsti objekt sa klasičnim zidovima, fasadom i krovom, a 
manje na neki montažni prodajni objekt. Dakle za ta tri slučaja molimo da nam se dostave 
suglasnosti, molimo da nam se dostave rješenja o tim koncesijama i da vidimo šta  tu piše, jer 
mi se čini da to nije kako treba. Jeli nam možete to malo pojasniti. 

Ivan Božikov: što se tiče pijace, štekata na pijaci ovo nije konačno riješenje kako je sada, biti 
će osiguran koridor za pješake i kolica, što se tiče štekata na Mareti on  je istim gabaritima 
kao i do sada, a tenda će biti od plastike. Ne fiksni ne staklo nego tenda koja se mota. 

Mate Skračić: o gori i bočno? 

Ivan Božikov: i gori a bočno ne znam. Sigurno neće biti  staklo fiksno, uglavnom tenda koja se 
mota.  Gori se mota, onaj dio bočni  isto se mota gori kao i gornji dio. Nema fiksnih zatvora. 
Što se tiče pijace, to je u ingerenciji komunalnog, pa evo dobro da je kolega tu.   

Ante Turčinov: ja se mogu referirati na pitanje vezano za iznajmljivanje javnih površina pijace 
di je niknija pokretni objekt, a ono što se čini da je to čvrsti objekt  to su stepenice na koje je 
zajmoprimac upozoren, s obzirom da će izaći inspekcija na teren  da vidi da li on uopće 
zadovoljava minimalne tehničke uvjete on do tada će morati  jednostavno promijeniti na 
način kako je napisano u ugovoru. Ja ugovoru mogu pokazati na slijedećoj sjednici. 

Mate Skračić: možemo i ranije pogledati. Načelniče za ova druga dva slučaja ako isto možemo 
dobiti uvid u ta rješenja u kojima bi to trebalo biti opisano.  Načini i uvjeti korištenja tih javnih 
površina. 
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Nino Putniković: imam dva pitanja, jedno vječno pitanje, to je naša stranica od općinskog 
vijeća . Koliko mjeseci nakon sazivanja ovog sastava novog vijeća ne može pročitati zapisnik sa 
vijeća niti se može dobiti ikakva informacija, znači to je pod vječno pitanje.  Drugo pitanje se 
odnosi na pisma  koja smo dobili od marine Hramine, koja smo pročitali  i vezani su ne samo 
za marinu Hraminu , nego vezani su, možda je marina Hramina sa ovim potaknula razgovor o 
tome i priču o tome, a vezani su za svih koji se bave turizmom. Pisma su naslovljena i na vas 
načelniče pa onda molim da mi se referirate o njima odnosno koji ste stav, da mi se referirate 
o tim pismima. 

Ivan Božikov: stranicu smo prekinuli ugovor sa dosadašnjim  poslužiteljem tako da ona više 
nije aktivna 

Mare Kovačev: u toku ovog mjesca, tako nam je obečano, znači Marko  iz Tisnog radi stranicu. 
Mi smo vidili vizualni izgleda kako bi  stranica trebala izgledati , a sad radimo na 
popunjavanju, šta bi želili da nam piše, podatke, pribavljamo nove odluke  i to sve šta triba, 
znači odluke triba, dogovoreno je da će četiri osobe iz općine  ići na školovanje, na edukaciju 
uvezi toga. 

Nino Putniković: tehničku izradu toga to je stvarno vaš problem, ali ono što je neprihvatljivo u 
današnje doba je stvarno to je rok oko tih bitnih stvari  koje mi uzimamo kada ćemo mi trajati 
100 godina. To je već sada nedopustivo da toliko mjeseci to nije riješeno, a pogotovo ako on 
kaže evo bit će riješeno za misec dana. On ima kad se takve stvari naručuju onda se ugovaraju 
i datumi i on te datume mora poštivati. Tako se radi suvugdi. Kad bi mi išli dogovarati bit 
će,ako će, kad će, a moći će, neće, toga nema danas. Svjedoci ste toga vi toga svaki dan. 

Boris Bašić: ispričavam se ako mogu samo dodati za stranicu naše vijeće ima 11 članova. Na 
našoj stranici naše vijeće nema 11 članova nego ima 10 članova. Igrom slučaja 
najdugovječniji koji je od početka od nastanka općine u vijeću je izostavljen. Jeli to nečija 
malicioznost ili je čista slučajnost nadajmo se da je ovo drugo ali eto obratite pažnju na to . 

Ivan Božikov: naravno da postoje pravila igre i pravila ponašanja u svakim međusobnim 
ugovornom odnosima pogotovo kad je posao u pitanju ,ali ako imate neku mogućnost usluge 
na domaćem terenu onda uvik nekako date tu prednost domaćemu čoviku a kako te naše 
firmice nisu svaku put kapaciteta ni ljudski odnosno nemaju dovoljno ljudi ni opreme i obim 
posla je takav kakav je i uvik ispade tako malo 

Nino Putniković: ja to ne razumin, ali šta je posljedica toga. Posljedica toga je neinformiranost 
kompletne općine. Tko će tebe šta pitati ako ti dođeš na ministarstvo pa kažeš jebiga nisam 
pripremija dokument, otvorena su ti vrata i izvoli. Prema tome svatko tko se hvata nekakvog 
obrta nekakvih poslova on mora ići tamo odgovorno ili neka ne ulazi. To je najtraženija struka 
danas. One se more zaposliti di ga je god volja. Ne ljutim se ja na njega nego jednostavno 
rokove moramo poštivati, a mi ulazimo, proći će nam godina dana da nemamo niti sve 
vijećnike upisane. Uglavnom, da ne duljimo naš je stav jasan to mora biti gotovo hitno, 
trebalo je biti jučer gotovo, a ne danas. I molimo vas očitovanje o pismima vezano za radove 
na kanalizaciji. 

Ivan Božikov: dobili smo svi pismo i upoznati smo sa sadržajem istog. Ja sam bija na sastanku 
u marini Hramini  i po meni je to skroz bespredmetno i tako sam i reka. Voditi ćemo računa 
da taj dio Murtera i ta djelatnost i sve ostale šta manje patu. Kolni pristup će biti omogućen  
do marine u svakom trenutku i radovi će se nastaviti raditi onako kako je planirano, s time da 
ćemo slijedeći tjedan na slijedećoj koordinaciji viditi  novi dinamički plan i onda ćemo viditi , 
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tamo ćemo viditi koliko će u ulici Put gradine radovi kreniti dalje. Ja sam nekako stajališta ako 
se kompletan posa neće završiti do 15.  06. onda rađe da se ne otvara kanal od skretanja za 
pumpu prema Betini, nego da se napravi samo kanal do crpne stanice, a onda da se nastavi 
na jesen.  Jer i tako se neće raditi pomorski ispust jer isto tako možda bi se moglo napraviti do 
15.06. kako kažu ali tu ima previše betonskih radova u more i to će uzrokovati veliko 
zagađenje uvale i svega, a kupaći će nam već doči. Tako da će, ono šta je prijedlog to će biti 
izgovoreno na koordinaciji da se do sezone odrade što se tiče ispusta  tamo zemljani radovi i 
polože cijevi a morski ispust da se ostavi za nakon sezone, pa onda tako neće biti ni 
uvjetovano ni ovo drugo, znači posli sezone kad se završi sve more se raditi na tome da se 
pusti u funkciju, tako da nam uvjetuje da nam ovo sad ispust neće napraviti , pa sad da bude 
gotov ispust prije ovo tako da je to jedno razmišljanje koje će biti izneseno na koordinaciji pa 
ćemo viditi. 

Mate Skračić: ja bi se samo tu nadoveza znate da je ovo vijeće donijelo odluku o osnivanju 
provjerenstva za koordinaciju projekta odvodnje  i to povjerenstvo dolazi na te koordinacijske 
sastanke sa izvođačem  i pokušava šta može i svakodnevno u tim obilascima gradilišta, 
međutim ovo drugo nije  previše upućena i meni je ža zbog toga, zašto ova pisma nisu recimo 
poslana i nama na znanje, zašto odgovor na ta pisma nije dobilo i to povjerenstvo. Ja to 
dobijem od predsjednice vijeća dan prije sjednice. Ako je vijeće osnovalo to povjerenstvo 
onda neka ono sudjeluje u svemu tu. Onda možemo mi nekakavu  tu pomoć dati ili bilo kakvu 
stručnu ili savjetodavnu. Ako ne znamo što se dešava , osim operativnog tog dijela šta se 
papirološki dešava onda ne možemo ni sudjelovati. 

Ivan Božikov: ja mislim da je to pismo došlo kad mene nije bilo tu tako da nisam bija u 
mogućnosti proslijediti 

Mare Kovačev: pismo kad je došlo isti dan, ja sam osobno donila Anti i Mateji je taj isti dan 
dostavljeno. 

Ante Turčinov: ja ću se referirati mada je meni pismo poslano isto kao i općinskom vijeću na 
znanje. Što znači da mi nismo dužni odgovoriti na taj dopis. Taj dopis je naslovljen na 
načelnika. Mi trebamo biti svjesni jedne situacije  da ni izvršna vlast nema mogućnost sama 
odlučiti da će zaustaviti radove ili neće. To sve ide zajedno u koordinaciji sa komisionarom, s 
obzirom da mi, svi će te se vi složiti imamo problem kadra, a s obzirom da se radi o 
kapitalnom projektu on je jako, jako važan. Svaka vlast bilo ona izvršna bilo zakonodavna 
prvenstveno mora biti u službi gospodarskih subjekata i svjesni smo mi kao naručitelj radova 
da postoji problemi na terenu, ali sredstva koja su odobrena, zajmom svjetske banke moraju 
biti utrošena do kraja dinamičkog plana, brojkom i slovima do 15. 06. Kasnije postoji 
procedura da se ta sredstva osiguraju, odnosno da se prolongira rok, ali to nije na nama. 
Ponavljam to je opet u suradnji sa komisionarom sa Hrvatskim vodama. Zato ću ja uzeti na 
sebe  da na slijedećoj koordinaciji postavimo to pitanje Hrvatskim vodama i da nađemo 
adekvatno i prikladno rješenje i za gospodarski subjekt koji pati i za naše stanovništvo, 
nemojmo ni njih zaboraviti. 

Mate Skračić: patu oni još i više. 

Nino Putniković: ja sam to zato i reka, ne samo zbog marine nego sam baš napomenuo da je 
marina samo potaknula to pitanje, ali vezano za sve koji se bave turizmom, a turizmom ili od 
turizma  živi 80% Murtera. Ja predlažem da se na slijedećoj koordinaciji da se dogovori i da se 
po potrebi i sazove izvanredna sjednica gdje će i vijeće donijeti zaključak, ali je po meni isto 
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neprihvatljivo da se ti radovi zemljani bilo kakvi traju iza 15. 06. onda 01. 09. nećemo imati 
aspolutno ništa ničim platiti, ni parking ni ništa. 

Ante Turčinov:  ja se slažem ali te se činjenice jednostavno ne moramo bojati. Odlukom 
općinskog vijeća mi imamo administrativnu zabranu građenja u trajanju od 15.06. do 15.09. 
Nitko na ovom svitu neće to pokušati prekršiti. 

Mate Skračić: jeli objavljena ta odluka u Službenom vjesniku 

Ante Turčinov: ljudi moji ja nisam izvršna vlast. 

Ivan Božikov: odavna. 

Ante Turčinov: ono što mi možemo sugerirati ukoliko vidimo da se dinamika neće odvijati na 
zadovoljavajući način da se ona 01. 06. zaustavi na mjestu di je, da se tamponira i da se 
betonira onako kako je predviđeno u ugovoru, asfaltira. 

Nino Putniković: ja ne bi puno tu filozofira nego bi ja ono što je Ivan reka to je ok. Zaustaviti 
radove, ne može biti dinamika takva jer  se kasni tri ipo miseca, ne kasni se zbog ovog vijeća, 
ali ti radovi kasne tri ipo mjeseca, ne kasne zbog ovog vijeća.  I radi tog kašnjenja ne može 
nitko ispaštati, a normalno svjesni smo i sada svi trpu, oni koji su tamo di su radovi više, ovi 
sa strane malo manje, ali uglavnom svi trpu, a i svjesni smo toga da to moramo napraviti. 
Zato smo i digli svaki put ruku za sve što je bilo vezano za kanalizaciju. I to su uvijek bile 
jednoglasne odluke. 

Ante Turčinov: je, ali bi vas ja Nino malo ispravija. Po dinamičkom prvom planu oni kasne, a 
po ugovornoj obvezi oni koji imaju oni mogu raditi do 15. 06. 

Nino Putniković: ako do 15.06. bude gotovo, a ne da 15.06....(prekinut u sred rečenice) 

Ante Turčinov: i do sad, Mate će se složiti sa mnom nikad nije stigla bilo kakva informacija u 
vidu dopisa ili usmena da će oni kasniti sa radovima, Mate jeli tako? 

Mate Skračić: tako je.  Samo da zaključimo ovaj dio priče. Ovdi mi razgovaramo o dvi stvari, 
15.06. je jedan datum kojeg oni stvarno imaju u ugovoru to se ne može osporiti, a početak 
nautičke sezone je nešto drugo, i početak dolazaka. Znači marina kao najveći gospodarski 
subjekt već pati, zato šta bože moj imaju već svoje goste itd. i oni bi naravno volili da je to 01. 
05. asfaltirano, ali brate mili ali ka šta je reka Ante to je kapitalni projekt i oni moraju jedan 
dio tog žrtvenog kolača  podniti, ako će imati prilaz kraj pumpe, imat će kraj pumpe.  Ali mi 
ćemo podmetnuti leđa najviše šta triba da se ta faza dovede do kraja. Ali treba biti kontakt sa 
njim treba biti kontakt sa ljudima da se to amortizira, nije to laka situacija. 

Nino Putniković: ne tražim ja ovdi da se marini asfaltira 01.04. ni slučajno 

Mate Skračić: ne, ne, ne, kažem ti šta je sve na stvari. 

Nino Putniković:  nisu oni u stančidragama oni u u Murteru i svi ćemo mi patiti 

Ivan Božikov: istina je da turistička sezona počinje sve ranije i završava sve kasnije i to je 
dobro, ali kad bi išli isključivo samo gledati tako sezonu od 01.04. do 15.10. onda ti ostaje 5 
miseci za raditi. Cili projekt je u konačnici u funkciji turizma. 

Nino Putniković: nitko to ni ne govori, bože sačuvaj, pa normalno. Ovo je pitanje isključivo 
vezano za onaj trak koji se spominjao da će se raditi prema Betini, a što je dovodilo u pitanje 
sve jer onda  do 15.06. se neće ništa završiti , a 15.06. se diže operativa, ne može se raditi.   
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Ivan Božikov: moj stav je ovo što sam reka, maloprije i ja ću ga izniti. S obzirom da to neće 
uvjetovati ništa  i ni utjecati na ništa čak i da se prekine 15. dan ranije i da se nastavi ovaj dio 
posli turističke sezone. Jer ne uvjetuje nitko ništa. Znači ako to bude neko suglasje među svim 
stranama koji su u ciloj priči  nema razloga da to tako ne bude. 

Boris Bašić: moram se vratiti na ono što je Ante spomenuo, a to su rokovi i trošenja sredstava 
od strane svjetske banke, to je jedna opasnost. 

Ivan Božikov: a dobro, sve je suglasnost. Zato i kažem svi čimbenici tu moraju biti uključeni i 
tu mora biti jedan konsenzus i onda tu nema šta, ali mislim da tu neće biti problema. 
Ponavljam, morski dio ispusta će se raditi  nakon sezone tako da nema razloga da se i ovo ne 
radi opet će se napraviti prije nego to tamo.    

Tome Juraga: ja se se samo uključija jer ja tamo radim i bija sam na razgovoru sa upravom. 
Ono što je najbitnije za one subjekte koji tamo rade je da se onaj glavni koridor ulazni od 
pumpe, znači prvo ono raskršće  livo za marinu da se svi mogući kapaciteti i vrime usredotoči 
na završetak te dionice, da ljudi moru u marinu dolaziti na glavni ulaz, jer mi moramo biti 
svjesni,  da evo naša firma ima 26.04. 700 ljudi u marini. Znači nije vam jednostavno kad vam 
se ti ljudi motaju po marini da ih šaljete kroz nekakve skreni livo skreni desno, izgnjalavi se, 
nije jednostavno raditi charter smjene gostiju kad je takva situacija u području marine, 
blatnjavo, prašnjavo, povećava troškove, da ne govorim ovo što se odnosi na rič, kad se vi 
došli a sve je raskopano , to moramo uzeti u obzir. Bez obzira što je ovo kapitalni projekt i ja 
se slažem da se ne može kanalizacija staviti a da se ne iskopa jama, to je jasno svakomu, ali 
da se u ovomu šta je načelnik reka da on ostane na toj liniji, da se onaj glavni koridor livo od 
pumpe na prvom raskršću do ulaza glavnog u marinu završi maksimalno u kratkom roku, a 
onda ovo drugo neka stručne službe odrede kako će se raditi, ali da mi  imamo jedan glavni 
koridor kojim će ljudi dolaziti u tu marinu da se ne osjećaju da su došli na neko gradilište koje 
je u vrhuncu izgradnje. Sve će biti dobro dok ne počnu ti ljudi tražiti nekakvi povrat plaćenih 
aranžmana, jer to su ljudi platili.   

Ivan Božikov: platili su brod koji će dobiti. A nisu platili... 

Tome Juraga: a ne možeš Ivane tako govoriti. Ljudi su platili nekakvi doživljaj, ja ne kažem da 
to mora biti sve čisto ko ovdi na podu, ali se mora jednostavno opredijeliti  za glavni koridor 
za marinu da se završi. Čim prije. I onda ovo drugo kako kapaciteti dopuštaju, kako radovi 
dopuštaju. 

Ivan Božikov: ne znam da li još koji put moram ponoviti. 

Tome Juraga: sporedni ulaz po meni nije rješenje. 

Ivan Božikov: ne znam jeli tribam još koji put ponoviti ali ću još jedan put. Slijedeći tjedan 
imamo koordinaciju sa svim članovima na projektu i tamo ću izniti stajalište a ono glasi. 
Ukoliko se neće završiti sve u doglednom roku da se što hitnije krene u sanaciju onog 
postojećeg dijela 

Tome Juraga: koji dogledni rok? 

Ivan Božikov: a eto 4. misec, kroz 4. misec. Do crpne stanice da se završi kanal i ovo da se 
završi i stavi pod asfalt. Mi smo imali i goru situaciju, očajnu situaciju lanik i prikolanik tamo di 
smo imali nijedan gost nije doša u turističku zajednicu i da primjedbu na takvu stvar. Bilo je 
primjedbi na sve moguće, ali na to nije. I u Munchenu se radi i kopa i teško se prolazi i 
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promet se zaobilazi i bude blata i kiše i svega. Tako da triba voditi računa maksimalno, ali 
triba i posa napraviti. 

Ante Turčinov: ja ću se referirati samo na pitanje kolege Jurage. Koji je to rok, službeni rok u 
ugovoru je 15.06. u prvom dinamičkom planu ta se dionica trebala završiti 10.04. oni su već 
na prošloj koordinaciji rekli da će kasniti nekih 20 dan. Uopće nije problem završiti tu dionicu 
do crpne stanice odnosno do ovog livog ulaza u marinu. Oni su praktički što se tiče 
kanalizacijskog ispusta tote gotovi. Ono što je problem što se ovim potezom rješava i struja i 
voda. Tu imamo probleme sa vodovodom, ne mi nego izvođači. Gospodin Štrka koji je jedan 
od tehničkih direktora u vodovodu je jučer bija na terenu i izjavija je da je jednostavno 
zadovoljan situacijun na terenu. Da nije virova način na koji će oni to brzo završiti. Međutim 
vodovod nije svoje napravija. I sada, nemojte još zaboraviti da se tim potezum sada rješava 
sustav oborinske odvodnje koju planiramo opet u suradnji sa općinom Murter-Kornati riješiti 
jer na ulazu u marinu svi znate kakva je lokva. Sad bi iskoristili priliku  da ne samo taj potez 
riješimo, nego potez od centra pa kompletna ova ulica Butina preko marine i ona ulica na 
Škaji. Znači da se potegne jedna komunikacija sa rešetkama di bi se ta oborinska odvodnja 
kasnije slobodnim padom di je onaj ispust preventivni ispust iša u more. 

Ivan Božikov: ima još jedan moment u ciloj priči. Postoji i institut odgovornosti. Svako u svom 
segmentu ima nekakvu odgovornost. Nositelj, Murtela kao potpisnik ugovora ima svoj dio 
odgovornosti. Izvođač ima svoj do odgovornosti. Hrvatske vode imaju svoj dio odgovornosti. 
Svako na sebe snosi do tereta i nikoga od tih ne možeš ugrožavati s druge strane. Ali uvik se 
nađe riješenje, triba to sporazumno riješiti tamo di se to rješava to su te koordinacije. 
Upozoriti ćemo, napraviti ćemo da sve tako bude. Ja sam stvarno stajališta da nema smisla 
forsirati i da se radi uopće do 15.06. ako se ovaj posa šta smo sad govorili napravi do 25. 05. 
nek se stane idu ča i dojdu najesen, a taj jedan dio, ..mislim nema tu šta    

Ante Turčinov: od kanalizacije svi ću imati određeni benefit, svi imaju korist isto ko sad što svi  
od stanovništa do gospodarskh subjekata trpe štetu koja nije mala, ali opet najveću štetu 
ukoliko se ne pridržava dinamike i plana rokova izgradnje trpi sam izvođač jer kakva je njihova 
referenca. Pazite ljudi mi smo u trećoj fazi, naš glavni projekat ima 10 faza, visina investicije je 
sto trideset milijuna kuna. 

Boris Bašić: moje pitanje se odnosi na situaciju vezano za budući dječji vrtić. Koji je prema 
DPU Sv. Mihovil planiran na dobro nam znanom mjestu i pošto se po internetu sad polako 
pokazuju obrisi tog dječjeg vrtića, kako će on izgledati i to nas veseli, ali sa druge strane mene 
stvarno iskreno zanimaju vlasnički odnosi za teren na kojem će se budući dječji vrtić graditi. 
Jedan put smo imali razgovor ja i načelnik, vezano za to da se nađemo nas 3-4 ili 5 uključujući 
svećenika, uključujući Iva Marušića koji koordinira neke stvari tamo i da saznamo smo jednu 
stvar, ono što nas zanima a to je istina. Zanimaju nas rokovi, zanima nas situacija, stvarna 
situacija sa zemljištem. Evo, ja molim načelnika da kaže kakva je situacija tamo sa vlasništvom 
zemljišta.  Jer znamo da bez vlasništva zemljišta nema naprid. 

Ivan Božikov: u proračun smo osigurali 230.000 kuna da završimo i taj dio priče i svi ti 
imovinsko-pravni odnosi  moraju biti gotovi do početka radova. Dobro, vama je smišno jer 
niste uključeno toliko u posa i rad i ja najbolje znam to sve šta triba proći  i da se jedan 
projekt privede kraju a kompletirati ga ju puno lakše nego provoditi i zato se možemo smijati. 
Ovo što Boris kaže to je tema ok  i to je apsolutno pitanje koje je na mjestu, ali ja sad samo 
mogu reći da sve mora biti gotovo do početka radova, ako još šta nije riješeno. Ja imam 
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informacije i to ću ponoviti kao i do sada je da nema ništa sporno, a ako je išta sporno  da je 
to pred rješenjem. A ono što nije to ćemo riješiti. 

Boris Bašić: ja se sada moram vezati na zapisnik 5. sjednice od 22.og iz prošlog saziva vijeća 
od 22. 01. 2010. godine i citirati načelnika  koji kaže na jednom mistu slijedeće. "što se tiče 
zemljišta, a ono je uvijek u pitanju, a svi smo se složili sa tim da je vrtić najpreča potreba na 
području na kojem se predviđa predmetnim planom zemljište je u vlasništvu u cijelosti. Što se 
tiče drugog dijela odnosno staračkog doma itd tu ima velikih problema" to nas i ne interesira, 
prema tome izjava  od 22.01. 2010. da je to u cijelosti. 

Ivan Božikov: tako je. 

Boris Bašić: a nije tako. Načelniče to je neozbiljno, oprosti ali ja moram reći to je neozbiljno. 
Tvrditi 22. 01. 2010. da je nešto u cijelosti riješeno je neozbiljno. Ponavljati danas  da je to 
pred rješenjem bez stvarnih argumenata, ja sam rekao mene zanima samo istina. Druga stvar 
iz istog tog zapisnika sjednice od 22. 01. 2010. načelnik kaže slijedeće "ovo je plan za ovo 
usko područje i ništa drugo se ne dira, a što se tiče same dinamike mi moramo pripremiti  
prostorno plansku i izvedbenu dokumentaciju. Što prije budemo ishodovali sve potrebne 
dozvole lokacijsku i građevinsku da bi mogli u 2011. godini to aplicirati na liniju 
predpristupnog fonda ip-a za programe predškolskog odgoja" 2011.  danas je 21.03.2014. 
godine. I ovo me ne bi toliko žalostilo i smetalo da mi nemamo gotovu lokaciju, gotovu 
lokaciju idealnu lokaciju za dječji vrtić. Lokaciju koja je predviđena  po važećem planu, 
nećemo je iz nekih ja ne znam kakvih razloga iskoristiti, a bogom je dana, bogom je dana da 
se iskoristi za to i mi to nećemo  iskoristiti, a mogli smo do sada imati to riješeno.  Mogli smo 
imati vrtić gotov. Mi imamo dicu tamo di ih imamo. Tko zna koliko ćemo vremena  još imati 
tamo vrtić di ga imamo i sada. I to je ono što me žalosti. Žalosti me i to što ja mogu sada ruku 
u vatru staviti da će proći još tri godine prije nego šta se ta zemlja riješi. Ako ne budemo imali 
jasne garancije  da će se to riješiti u jednom razumnom roku od 6. mjeseci onda ovo vijeće 
mora poduzeti određene korake. A ti koraci će biti očito to da će se donijeti odluka da se 
dječji vrtić gradi na području kod nove škole.  Zemljište je riješeno imamo prostorno plansku 
dokumentaciju i ti ćemo mi morati donijeti kao odluku, a ne zamazivati oči sa ovakvim 
rokovima. Ovo je pre neozbiljno. 

Viktor Banov: mislija sam da načelnik ima koji komentar. 

Ivan Božikov: pitanje i odgovor je u jednomu. 

Viktor Banov: s obzirom na smo na jednomu od posljednjih vijeća imenovali povjerenstvo za 
procjenu štete pri probijanju puta ispod Raduča. Tom smo odlukom imenovali dva člana tog 
povjerenstva. Mi smo predložili sa strane trećine  općinskom vijeću jednog člana da općinska 
uprava  i predložili smo gospodu Vedranu T. Šandrić ona je to odbila i sada me zanima jesi li 
načelniče možda odlučio tamo postaviti nekog sa svoje strane, jer smatramo da bi to bilo u 
redu. Jer ne želimo imati neko krnje povjerenstvo i sve članove vijeća, odnosno vijećnika sa 
naše strane u njemu. 

Ivan Božikov: a s obzirom da neće nitko, ja ću. 

Viktor Banov: može. Jel možemo danas predložiti onda točku dnevnog reda u kojem bi te 
predložili kao člana. 

Mate Skračić: odluka o povjerenstvu je donesena i dva su člana samo dodati trećeg. Pitati 
ćemo Vedranu. 
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D n e v n i   r e d 
 
1. Usvajanje zapisnika 5. redovne sjednice, 4. izvanredne, 5. izvanredne (telefonske) i 6. 
    izvanredne sjednice 
2. Prijedlog odluke o izradi studije prostornog i gospodarskog razvitka općine Murter-Kornati 

3. Prijedlog odluke o izradi prostorno programske studije razvitka uvale Hramina 

4. Prijedlog odluke o osnivanju i imenovanju Odbora za prostorno planiranje i uređenje 

5. Prijedlog odluke o osnivanju i imenovanju Odbora za proračun 

6. Prijedlog Sporazuma o uređenju međusobnih prava i obveza između komunalnog društva 
„Murtela“ d.o.o. i komunalnog društva „Zeleni otok“ d.o.o. 

 

Ivan Božikov: s obzirom da sam bio na putu kad je ova sjednica sazvana i nisam se uspio 
očitovati na dnevni red koji je bija formiran pa sam zamolija predsjednicu da napravi 
nadopunu dnevnog reda s obzirom da je ožujak a znamo da onda načelnik podnosi 
općinskom vijeću izvještaj o radu pa bi to u biti bila nadopuna. 

Boris Bašić: pod točkom 8. ili 9.  osam predlažem da se donese zajednička odluka o izradi 
izmjena i dopuna PPU Općine Murter-Kornati i izradi UPU kompleksa stare škole u Murteru. 
Pošto ova točka, ako mogu malo elaborirati zašto i kako. 

Mateja Bašić: možemo najprije viditi dnevno red, pa ćemo kasnije  o toj točci. 

Viktor Banov: oprosti predsjednice koliko sam svatija prije imenovanja onog trećeg člana 
ćemo  pitati pravni savjet od Vedrane ili ćemo to na ovom vijeću. 

Mate Skračić: pitati ćemo, ali mislim da se nadopunjava u odluku i onda odluka ... 

Mateja Bašić: ostaviti ćemo za slijedeće vijeće.   

Mate Skračić: svi smo se složili oko toga, čeka se taj treći član 

Mateja Bašić: prijedlog načenika Izvješće za 6 mjeseci stavljam na glasovanje, tko je za ? 

– prijedlog je prihvaćen JEDNOGLANO 

Mateja Bašić: prijedlog Borisa Bašića  znači zajednička odluka o  odluka o izradi izmjena i 
dopuna PPU Općine Murter-Kornati i izradi UPU kompleksa stare škole u Murteru, tko je za 
ovakav prijedlog odluke. 

– prijedlog je prihvaćen JEDNOGLANO 

 

Nakon dopuna dnevni red glasi: 

1. Usvajanje zapisnika 5. redovne sjednice, 4. izvanredne, 5. izvanredne (telefonske) i 6. 
    izvanredne sjednice 

2. Prijedlog odluke o izradi studije prostornog i gospodarskog razvitka općine Murter-  
Kornati 

3. Prijedlog odluke o izradi prostorno programske studije razvitka uvale Hramina 

4. Prijedlog odluke o osnivanju i imenovanju Odbora za prostorno planiranje i uređenje 

5. Prijedlog odluke o osnivanju i imenovanju Odbora za proračun 

6. Prijedlog Sporazuma o uređenju međusobnih prava i obveza između komunalnog 
društva „Murtela“ d.o.o. i komunalnog društva „Zeleni otok“ d.o.o. 
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7. Izvješće o radu načelnika za 6 mjeseci 

8. Zajednička odluka o izradi izmjena i dopuna PPU Općine Murter-Kornati i izradi UPU 
kompleksa stare škole u Murteru 

 
 

• Dnevni red prihvaćen je JEDNOGLANO 

 
1. Usvajanje zapisnika 5. redovne sjednice, 4. izvanredne, 5. izvanredne (telefonske) i 6. 

    izvanredne sjednice 
 

• Zapisnik 5. redovne sjednice prihvaćen je JEDNOGLANO 

• Zapisnik 4. izvanredne sjednice prihvaćen je JEDNOGLANO 

• Zapisnik 5.  izvanredne (telefonske) sjednice prihvaćen je JEDNOGLANO 

• Zapisnik 6.  izvanredne sjednice prihvaćen je JEDNOGLANO 

 

2. Prijedlog odluke o izradi studije prostornog i gospodarskog razvitka općine Murter-  
Kornati 

 

Ivan Božikov:  to je dokument koji će vjerojatno biti dobrodošao i treba ga izraditi u što 
skorijem roku i on bi u biti trebao biti temelj za daljnje smjernice razvoja a isto tako i za 
prostorno planiranje. Ovdje u odluci što me malo bode u oči a to je rok za izradu studije 
6.mjeseci. Tako da taj dokument u biti opet neće biti onaj dokument koji je sve općenit i koji 
će biti ustvari pravi temeljni dokument općine Murter-Kornati. Ono što bi mi ustvari tribali 
doniti odluku to je izrada dokumenta koji će biti sve obuhvatan koji ima svoju proceduru. Ali 
ako ovaj dokument koji je ovdje neće biti provedbeni nego tek tako ili neka smjernica više kao 
putokaz , kao smjernica za neke nove daljnje dokumente onda je to u redu. Ali kao 
provedbeni dokument nisam siguran da će se moći napraviti u ovako kratkom roku.   

Mate Skračić: ne znam na šta ste točno načelniče mislili spominjući taj sve obuhvatni 
dokument. Znači ovo će biti temeljni dokument koji će biti obvezujući pri izradi novog 
prostornog plana i pri bilo kakvim kapitalnim zahvatima na prostoru naše općine. Znači on će 
u tom smislu biti smjernica. Ono na što možda vi mislite i aludirate su kasniji dokumenti u 
sklopu izrade novog prostornog plana. Znači, različite studije i sve što tu spada, naravno da to 
ne bi moglo u 6 mjeseci, ovo je nešto drugo. 

Ivan Božikov: Dobro možda je u biti sam naslov možda je dvosmislen.  To je u biti dokument 
koji će biti kao smjernica za izradu prostornog plana. 

Mate Skračić: a sve u dalje prostoru 

Ivan Božikov: e u prostoru. 

Mate Skračić: tako je. 

Tome Juraga: ja bi samo želija dodati da je Vedrana bila upućena u njega i Vedrana je su 
kreator njega. Razmotrila je sve aspekte i predložila je tu varijantu. Druga stvar što se ovdi 
spominje to je vjerojatno, mi misliš na taj provedbeni dokument strategije koji ima svoje 
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odrednice u smislu sadržaja, metodologije i još nekih drugih stvari koje su između ostalog sad 
i zakonski obaveze. U razgovoru sa Vedranom pri kreiranju ovog dokumenta ona je rekla da 
će se zaključi, odnosno smjernice koji će se , ovaj dokument, ovu studiju će općinsko vijeće  
reći ono što koji su glavni momenti razvojni, u kojem se pravcu želi ići, i taj dokument će onda 
biti osnova, između ostalog za zahvate u prostoru, kao smjernica na nekakve buduće 
prostorne planove, ali isto tako će biti temeljni dokument za razradu tih dokumenata po 
zakonskom propisu. Znači ako postoji swot analiza ako postoji metodologija, ako postoje 
nekakve dodatne studije iz njega će se izvući što ono što je sukus svega, onaj pravac u kojem 
se želi ići, to rade firme to ne radi općina, to rade firme koje se bave sa tim profesionalno koje 
imaju razrađene šprance one će te zaključke poraspodijeliti eventualno neke dijelove 
razraditi da bi to zadovoljilo onu formu koja mora biti. Kao prijelazi period dok se to ne 
dogodi postoji trenutno meni se čini da se to zove strategija koju je općina naručila i platila 
ona će biti na snazi dok se ovo sve skupa ne odradi i onda će se to automatski prebaciti na tu 
jednu radnu verziju koja će pokrivati procedure i postupke koje općina radi do momenta dok 
se ova studija ne završi i dok se njezini rezultati ne apliciraju u tu formu koja je prihvatljiva u 
zakonski ja mislim to je europska unija, takav je dogovor i takav je nekakvi plan sa Vedranom 
usaglašen. 

Ivan Božikov: to je vjerojatno usuglašen taj dio vezano za samu odluku. Ovo je forma odluke, 
a onda kasnije ćemo to provoditi. To je dokument koji u biti ima smisla, samo se nadam da 
neće puno guštati. 

Dragica Bašić: možete reći tko će to raditi i kako ste zamislili i na koji način? Što je zadaća 
povjerenstva, a što je zadaća tih stručnjaka koji će to izrađivati, na koji način, kako je to 
zamišljeno da će se sakupljati ideje? 

Tome Juraga: povjerenstvo jedno cijelo koje reprezentira stav vijeća i koji će biti članovi koji 
će imati ovlasti donositi odluke u ime vijeća na tom području. Između nas svih u jednom 
neslužbenom  kontaktu je jasno, i to je cilj većine u vijeću i načelnika između ostalog, mentor 
jednog takvog, takve studije će biti gospodin Bašić koji će biti imenovan od strane odbora, to 
je jedna od slijedećih točki, koji će biti imenovan na tom povjerenstvu kao mentor. Nije se u 
ovoj odluci inicijalno išlo u razradu tih detalja kako će se to odrađivati već se išlo radi pravne 
formulacije, radi jednostavnosti kad se ta odluka donese da se ona ozakoni, a sve drugo će 
raditi to povjerenstvo u sastavu u kojem si među ostalog i ti član, a gospodin Bašić će 
koordinirati  te stručne stručnjake sa strane u koordinaciji sa članovima povjerenstva u 
koordinaciji sa vijećem, sa upravnim odjelom, sa načelnikom sa se osmisli školjka kako će se 
napraviti ti rezultati. Ono što ja mogu neslužbeno kazati da bi jedna od institucija, 
akademskih institucija Hrvatskih koliko ja sad imam informacija, ovo je neslužbeno, da bi to 
mogao biti fakultet arhitektonski iz Zagreba će dati službeni, stati će iza toga i potpisati će tu 
studiju, tako da bi ona dobila još jednu važnost samim tim korakom, a biti će, ja sada ne 
mogu govoriti o imenima tih tvrtki, ali će biti sigurno angažirane i tvrtke koje su u tom 
segmentu vrlo cijenjene i po kvaliteti sigurno u gornjem vrhu po kvaliteti te scene ajmo reći 
građevinsko, arhitektonski. 

Dragica Bašić: zar nije bilo rečeno da će Niko Bašić biti predsjednik? Meni je to logički, da je 
on predsjednik povjerenstva a ne samo mentor. I to je zadnji puta bilo rečeno. 

Tome Juraga: vrlo je teško od ljudi tipa gospodin Bašić i u kontaktu sa tim firmama koje su 
vrlo cijenjene,vrlo vam je teško nekoga dobiti da on bude formalno pa da on sad ima, ne 
govorim samo za Bašića nego bilo koga 
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Dragica Bašić: bio je on spomenut 

Tome Juraga:  on je dogovorio se i pristao da će biti mentor i koordinator između svega toga i 
između ostalog je sa njim dogovoreno da će to biti na jednoj od slijedećih sjednica, problem 
je njegovog aranžmana pro bono, to je vrlo teško definirati pravno i zato je upravo to 
doneseno, vi idete na ovu odluku , ova odluka stoji sa pravnog aspekta idete onda na izbor 
Bašića kao mentora i sve drugo definirate na odboru.  Normalno uz koordinaciju sa vijećem i 
šta Bašić posebno inzistira sa načelnikom i sa upravnim odjelom. Jer ovo nije priča niti jednog 
dijela vijeća, niti pojedinaca, to je jedna ozbiljna priča koja će se na ovaj način odvijati da se 
svi uključeni. Ja mislim da nas to može odvesti, primjer takvih studija je općina Bale u Istri, 
koja je napravila jedan takvi, oni su razraditi taj sistem. To je nekakvi koncept kako i mi to 
mislimo pa onda da kad taj netko dođe tko će raditi budući prostorni plan da on ipak ima 
neku smjernicu šta to mi svi skupa oćemo. 

Mate Skračić:  ja bi samo doda jednu stvar koju je Tome slučajno predvidija. Znači taj odbor bi 
bija i taj jedan kontakt između građana, a ne samo vijeća, vijeće je reprezent ovog našeg svita 
u Murteru, ali ključno je to da bi nakon prve verzije ili nulte kako god je nazovemo se 
organizirala javna tribina gdje bi se to prezentiralo. Di bi se konstantno zaprimale prijedlozi, 
primjedbe gospodarskih subjekata, građana bilo tko ko je zainteresiran, posebice na uvali u 
ovoj slijedećoj odluci, ali tko god je u ovoj priči zainteresiran da da svoj nekakvi obol, 
zaprimati će se ti njihovi prijedlozi i pokušati ukomponirati u te smjernice, znači to će biti 
zamišljeno da bude jedna konstantna interakcija između odbora, između izrađivača i građana, 
dakle da taj trokut bude konstantno u kolanji informacija u svim smjerovima i da to onda kad 
izađe nitko ne može reći  napravljen je ovako ili onako, ne vi ste sudjelovali u tome, vi ste bili 
ti kojima je bilo prezentirano, vi ste dali svoj prijedlog ugrađeni su tu i nitko vam neće moći 
reći a na kraju toga, ni nama ni izrađivaču niti građani sami sebi, osim ako su licemjerni. 

Dragica Bašić: dobro, ali to nije dokument koji je provedben, to će samo biti smjernica, jedan 
program, a tek onda se ide u izradu dalje 

Mate Skračić: ali će biti obvezujući. 

Ivan Božikov: apsolutno sam za takav način rada i kad su bili svi ti dokumenti i to smo radili i 
do sada i odbore smo imali, da se sad opet ne vraćam na priču. Bitno je to da ono što odbor 
zaključi  da se i provodi da se kasnije u nekoj drugoj fazi ili nekom drugom vremenu pogotovo 
kad su odluke jednoglasne na tim odborima da zbog nekih političkih memenata da se povlači 
stavovi, što smo imali slučaj do sada. 

Nino Putniković: vezano za ovaj zadnji komentar ja bi predložio da se pišu zapisnici, jer mi sa 
nijednog odbora prijašnjeg, iako smo tražili i Mate je tražio nismo dobili nikakav zapisnik i ne 
znamo tko je na tom odboru zastupao, tko se komu protivio i izvođač čije je primjedbe 
uvažavao. Mi jednostavno takvih dokumenata nemamo, takvih zapisnika nemamo. 

Ivan Božikov: imali smo zapisnike, sad snimamo pa, jeste dobli snimke sa koordinacija, onih 
sastanaka šta smo radili na temu plana, niste, dobro triba reći Vesni. 

• Prijedlog odluke o izradi studije prostornog i gospodarskog razvitka općine Murter- 
Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
 
 

3. Prijedlog odluke o izradi prostorno programske studije razvitka uvale Hramina 
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Tome Juraga: ova studija će biti orijentirana i na nekakvo arhitektonsko-urbanističko rješenje. 
Svjedoci smo u zadnjim periodima različitih sukobljavanja i stihije koja se događa u tom 
prostoru di se u principu apliciraju interesi pojedinaca koji ja ne kažem na to nemaju pravo, 
ali svi ti entiteti koji su u toj uvali prisutni nemaju nikakvu zajedničku koleraciju, nikakvog 
plana nema. Nitko nije reka stanimo sad na loptu pa ajmo viditi šta mi ustvari u toj uvali 
želimo za 20 godina, kako želimo da ona izgleda. Jednostavno je ideja ove studije u razgovoru 
sa gospodinom Bašićem je napraviti jedan konkretan plan, raspored svih tih sadržaja i javnih i 
komunalnih u uvali Hramina koji će moći funkcionirati u tom sustavu zajedničkom i koji će 
osiguravati sve one zadovoljavanje svih onih potreba koje u toj vali moraju biti zadovoljene, 
to je cilj izrade ovakvo jedne studije kojim će onda biti puno lakše napraviti i provedbene 
dokumente i prostorno planirati to i davati nekakve koncesije za buduća razdoblja. 

Ivan Božikov: može li taj sadržati ovaj dokument prethodni? 

Tome Juraga: ne može zato što će ovaj dokument biti razrađen na razini urbanističkog nacrta, 
odnosno plana, gdje će se ponuditi varijante budućim planerima što, kako, gdje smjestiti, 
znači on će biti detaljniji od ovog generalnog koncepta. I ne bi ga trebalo miješati jer sama ta 
uvala Hramina je sama po sebi vrlo, vrlo kompleksna i  vrlo vrlo zahtjevna. Znači da se u njoj 
sve isplanira, da se isplanira na jedan dobar način i na jedan način koji je dugoročno održiv na 
tom području. Znači da se napravi jedna stvar koja će biti isplanirana i kasnije valorizirana. 

Ivan Božikov: to će onda biti na bazi jednog idejnog projekta. 

Tome Juraga: tako je, di će se analizirati sve potrebe i sve ono što se može smjestiti u tu valu. 

Ivan Božikov: nakon toga bi trebalo ići u izradu studije utjecaja na okoliš i sve ostale 

Tome Juraga: sve ono što ide u prostornom planu, to je nevezano za ovu temu, to su inicijalne 
studije u svezi smjernica za izradu prostornih planova. 

Ivan Božikov: to je samo u svrhu smjernica. 

Boris Bašić: ja bih dodao i to da ovaj izvođač ove studije mora reći što je ono realno, što ta 
uvala može dati i može podnijeti. Jer ona je ograničena, ona je tolika kolika je, takva je zadana 
i koliko ona ustvari  može podnijeti šta može dati dugoročno. 

Ivan Božikov: to je drugo dokument. 

Boris Bašić: ovo ne može biti samo popis želja, nego mora biti na neki način i nekakva 
procjena onoga što ona može podnijeti. 

Ivan Božikov: ovo što je Tome reka to mi ima logike sa ovom odlukom, jer nakon ovoga ide to. 
Tome Juraga: vrlo je bitno da na početku procesa se zna ono što se oče, a ne da se u tijeku 
procedre pokušavaju u okviru nekakvih zacrtanih mogućnosti realizirati nekakvi interesi koji 
se pojave. Zato je upravo to i cilj toga jer se onda i sa županijom na kraju krajeva i sa 
urbanistima ide drukčije razgovarati, ide se razgovarati sa gotovim konceptom što se želi 
postići da se onda vidi, sigurno da neće jedan kroz jedan moći proći, to je jasno svakomu. Ali 
je isto tako činjenica da je pozicija puno bolja ako se zna što se hoće, a ne se ide u proceduru 
radi procedure, i onda se pogoduje nekakvim partikularnim interesima i onda to kao cjelina 
nema nekakvu glavu i rep. 

Ivan Božikov: pazite, ono što se planira dugoročno to je svakako dobro, i uvik je dobro došlo i 
ja ću opet ponoviti nama treba novi prostorni plan koji će biti dugoročniji i koji će biti 
konkretniji, međutim samo ću još jedan put reći za to će te trebati vremena i to će trajati 
jedan određeni period tako da mi je i dan danas još krivo što onaj dokument prostorni nije 
proša, tako da mi rasterečeni možemo dalje komodno planirati sve ovako kako ste vi 
spomenuli. 
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Nino Putniković: onda ovi dokument nebi bija potreban. 

Ivan Božikov: to nije istina. 

Nino Putniković: a kako ni, legaliziralo bi se nešto što protiv čega smo mi svi bili. 

Ivan Božikov: dobro, ne bi se legaliziralo, kad kažete legaliziralo onda znači da je nešto zauvik 
je tu. Sve šta je na moru, sve šta je vezano uz more je pod institutom koncesije, a koncesija se 
može odobravati godinu, dvi, tri, četiri, pet, deset i županija do 20. godina. 

Nino Putniković: Ivane ja i ti živimo ovdi i to šta si sad rekao to je točno tako. Postoje 
koncesije, ali postoji i realni život i postoje stvari koje se odvijaju a ne izgledaju baš tako, a to 
je upravo to. Ovi dokumenti u apsolutno uključivanje tebe i upravnog odjela i svih nas 
vijećnika će onemogućiti takve stvari. Ali će omogućiti opeta planirani i pod kontrolom 
razvitak i uređenje uvale Hramina. 

Ivan Božikov: nikad ni u jednog trenutku nisam bija protiv ovakvog pristupa i apsolutno 
ovakvu priču podržavam, a pogotovo sada kad nema drugog izbora. 

 

• Prijedlog odluke o izradi prostorno programske studije razvitka uvale Hramina 
prihvaćen je JEDNOGLANO 

 

4. Prijedlog odluke o osnivanju i imenovanju Odbora za prostorno planiranje i 
uređenje 

 

Mateja Bašić: imam ja prijedlog  Mate Skračić za predsjednika, Tome Juraga, Mateja Bašić i 
Boris Bašić i načelnik 

Ivan Božikov: Darko Skračić, Dragica Bašić i moja malenkost 

 

• Svi prijedlozi su prihvaćeni JEDNOGLANO 

 

Odobr za prostorno planiranje i uređenje čine: 

1. Mate Skračić -  predsjednik, 

2. Tome Juraga, član 

3. Mateja Bašić, član 

4. Boris Bašić, član 

5. Darko Skračić, član 

6. Dragica Bašić, član 

7. Ivan Božikov, član 

 

5. Prijedlog odluke o osnivanju i imenovanju Odbora za proračun 

 

Mateja Bašić: tko ima prijedlog, imam ja prijedlog. Prvi prijedlog je Maja Kovačev, drugi je 
Dijana Gracin Petrović, teći Tome Juraga. Ima li još kakav prijedlog? 

Ivan Božikov: Karlo Markov i moja malenkost. 

Mateja Bašić: tada prvi prijedlog stavljam na glasovanje. Tko je da Maja Kovačev bude član 
ovog odbora – jednoglasno za, Dijana Gracina Petrović - jednoglasno za, Tome Juraga - 
jednoglasno za, Karlo Markov - jednoglasno za i Ivan Božikov – jednoglasno za. Tada 
konstatiram da se odbor za proračun se sastoji od 
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Tome Juraga: samo sekund, a tko je predsjednik? 

Mateja Bašić: Maja Kovačev je predsjednik . 

 

 Odbor za proračun: 

1. Maja Kovačev – predsjednik, 

2. Dijana Gracina Petrović -član , 

3. Tome Juraga -član, 

4. Karlo Markov - član, 

5. Ivan Božikov -član. 

 

6. Prijedlog Sporazuma o uređenju međusobnih prava i obveza između komunalnog 
društva „Murtela“ d.o.o. i komunalnog društva „Zeleni otok“ d.o.o. 

 

Ante Turčinov: ja koristim priliku da vam se svima vijećnicima ispričam što sam materijale 
kasno dostavija na sjednicu. Ja se nadam da ćete uvažiti moju ispriku. Jedan od argumenata 
je taj što je kolegica Vedrana  a i ujedno jedina pravnica u našoj općini bolesna već čitav 
tjedan. Ja sam kontaktira gospođu predsjednicu vijeća, i inače sam bija malo u zaostatku sa 
vremenom, ali eto s obzirom da se vijeće ne sastaje svaki dan pa da ne bi imali one 
izvanredne sjednice uvažite moju ispriku. Naime, praksa je da ovaj sporazum uređuju 
skupštine društva u poslovnom svijetu, međutim kako su uprave društva legalisti, a vi ste na 
ovoj telefonskoj sjednici donili odluku da će se sporazum o podjeli donijeti uz suglasnost 
vijeća, ja predlažem ovaj sporazum o podjeli sa preuzimanjem. Da ne bi puno dužija vezano 
za ove informativne podatke vezano za oba društva, ali ono na što bi se osvrnija svakako, koja 
su to imovina, prava i obveze koje će društvo djelitelj Murtela d.o.o. dati društvu Zeleni otok. 
Stoga vas molim da otvorite pod točkom g) ZELEN OTOK d.o.o. je kao društvo preuzimatelj, 
na koje se prenose dijelovi imovine, obveza i pravnih odnosa, preuzelo je imovinu nad kojim 
nema nikavih založnih prava. Društvo Zeleni otok preuzeti će stanje na namjenskom žiro-
računu otvoren kod Jadranske banke na dan 31.12.2013. godine kad se i radi podjela društva, 
vezano za zakon o vodama koji kaže da su se društva morala izdvojiti djelatnost do roka koji je 
tu naveden. Prebaciti ćemo ovo stanje na namjenskom žiro-računu. Isto tako tu su 
potraživanja za uložena vlastita sredstva Murtele u iznosu do 148.000 kuna koje će Murtela 
potraživati od Zelenog otoka, ta sredstva su vodni doprinosi, uprave pristojbe koje su plaćene  
županiji za potvrde glavnih projekata svih ovih 10 faza. To su predujmovi za građevine u 
nabavi  u iznosu od 757.000 kuna, naime ti predujmovi se odnose na izgradnju uglavnom 
druge faze i jednim manjim djelom teče faze. Upoznati ste sa situacijom i ja se iskreno nadam 
kad smo imali problema Cestarom, kako zadnja situacija nije došla tako taj predujam nije 
zatvoren. I ove građevine u pripremi to je imovina kompletna infrastruktura zajedno sa 
projektnom dokumentacijom druge i treće faze.  To bi predstavljalo aktivu, ono što 
predstavlja pasivu, to su primljena sredstva dugoročnog zajma Svjetske banke na datum 
31.12.2013. u iznosu od  2.765.214,32 kn, to su dugoročne obveze za dobavljača izgradnje 2. 
faze – 523.588,54 kn, naime tu se radi o sustegama od 10% to je praksa u građevinarstvu kad 
komisionar odnosno onaj koji vrši plaćanje po situacijama obustavlja 10% iznosa fakture i to 
bi se trebalo platiti onog trenutka kad se gradilište preuzme. Dugoročne obveze za dobavljače 
gradnje treće faze Cetina u iznosi od 81.615,16 kn to je ista stvar  kao ova vezana za drugu 
fazu Cestara, primljene potpore Hrvatskih voda, primljene potpore RH MPOLJ, odgođeni 
prihod iz vlastitih sredstava od prikupljene naknade  tu se odnosi na ovaj namjenski žiro-
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račun, gdje svatko onaj koji plača vodu po kubiku 4 kn izdvaja sredstva za razvoj komunalne 
infrastruktura odnosno kanalizacije, to je odgođeni prihod potpore jedinstvene lokalne 
samouprave Murter-Kornati naime jedinica lokalne samouprave Murter-Kornati do 31.12.je 
dala 466.000 kuna to se uglavnom odnosilo, bilo  je vezano za izgradnju  plus projektu 
dokumentaciju, isto tako temeljem sporazuma koji imamo sa JLS Tisno i ona je doznačila 
sredstva u iznosu od 270.340,68 kn, svakako ćemo staviti prijenos naknade za razvoj na račun 
Hrvatskih voda, naime tu se radi o naknadi koja je na datum 31.12. na žiro-računu bilo bilo 
8.312,36 kn, ta sredstva su naknadno prebačena  na zbirni račun kod Zagrebačke banke 
kojima upravlja komisionar odnosno Hrvatske vode iz koje se kasnije opet plaćaju navedene 
situacije i stanje dobavljači za investicije u iznosu od 314.807,52 kn, to je ono što je  vezano 
za ovaj projekt komunalno društvo Murtela bilo dužno dobavljačima vezano za investicije za 
ovu komunalnu infrastrukturu. Isto tako ja ću se nadovezati pod točkom i) da će Murtela 
nakon ovog sporazuma o podjeli sa preuzimanjem zadržati 14. zaposlenika, a društvo Zeleni 
otok će  nakon podjele preuzeti jednog zaposlenika. Taj zaposlenik temeljem ovog sporazuma 
ostvarivati će svoja prava prenesenog ugovora o radu te će na taj način zadržati svoja stečena 
prava do dana prijenosa ugovora o radu ta prava se odnose na plaće, materijala prava, otkazi 
, otpremnine i sva druga prava, kao da su neprekidno radili kod novog poslodavca. S time bi ja 
završio svoje izlaganje i dao bi riječ kolegici predsjednici, nek otvori raspravu, ako nekomu 
nešto nije jasno  neka me slobodno pita. 

Mate Skračić: ja bi pita samo dvi stvari, nisam toliko u financijama. Tko je ti je bija 
savjetodavan u sastavljanju ovog dokumenta, jer ovo nije ni jednostavno sve skupa složiti i 
vidim da se tu ove dvije cifre preklapaju, da li ste imali konzultanta u tom smislu, tko vam je 
bija tu od pomoći  i kako se to inače radi u ovakvim slučajevima? 

Ante Turčinov: što se tiče toga uvik ekonomija i aktiva mora odgovarati pasivi. Aktiva je 
imovina plus kapital. S obzirom da u ovom dokumentu, jasno daje do znanja da je temeljni 
kapital ostaje upisan u cijelosti u vlasništvu Murtele i on se kao takav neće mijenjati. Ovaj 
sporazum samoinicijalno što će zajedno u prilogu sa bilancom T.D. Murtela i bilancom 
Zelenog otoka na datum 31.12. isto tako za završnim računom Murtele i sa završnim računom 
Zelenog otoka  uz izvješće revizora koji će dati pristanak biti podneseno na upis trgovačkom 
sudu na upis u sudski registar, kad trgovački sud izda rješenje nakon toga će se raditi diobena 
bilanca i završna bilanca obiju društva. U međuvremenu će se ove tablice minjati iz razloga 
što Murtela nije prestala raditi sa datumom 31.12. nego ona i dalje radi nesmetano, isto tako 
ko Zeleni otok.  Tako da vas upozoravam da ovi podaci neće biti konačni. 

Mate Skračić: a šta je sa tim raskorakom datumskim, jel to sve zakonski moguće. Znači mi 
sada radimo tu diobu na datum od prije tri miseca. 

Ante Turčinov: točno. Ja nisam pravnik, ja ću to dati na sud viditi što će sud reći. 

Mate Skračić: donosimo odluku retroaktivno, trebali smo je donijeti u 2013. 

Ante Turčinov: točno. 

Mate Skračić: mi nemamo ništa protiv voda, da se razumimo. Znamo zašto ovo radimo i sve 
je jasno, samo se nadam da ste sve dobro ispitali i da je sve zakonski osnovano. 

Ante Turčinov: mi nismo jedino društvo koje se nalazi u ovoj situaciji. Praksa kod drugih 
društva je da su rješavali stvari na način na koji smo i mi. 

Nino Putniković: Murtela je znači, od kad sam ja u ovom vijeću komunalno poduzeće vječito 
u problemima ne krivnjom njegovih direktora ni voditelja nego nego jednostavno eto i 
krivnjom tih bivšim voditelja, drago mi je da mogu primjetiti da su sa Antom počeli puhati 
neki novi vjetrovi. Ova izvješća prije nismo ovako primali, ali ono što bi samo konstatira 14 
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zaposlenika u Murteli je na žalost puno i po ovim prihodima koje Murtela dobiva koje 
Murtela tijekom godine ima nikad neće ni  uspjeti poslovati dobro pa da je ne znam tko 
direktor.  Jednostavno rashodi su veliki, smeće moramo voziti na Bikarac, cijena odvoza je 
skupa, cijena izbacivanja tog smeća je Bikarac tu po svemu sudeći eli ucjenjuje ili ne ucjenjuje 
uglavnom je to preskupo. Praksa uglavnom, ono što se zadnjih godina događa to je da puno 
tih poslova vezano za komunalna uređenja da se daju vanjskim tvrtkama, obrtima takozvani 
taj outsourcing  gdje bi se postigao isti, ako ne i bolji efekt ali uz manje troškove, kažem ovo 
je konstatacija ovo nije pametovanje nikomu nego to je jednostavno prilike u kojim mi živimo 
i u Murteru i u Hrvatskoj. Samo toliko. 

Ante Turčinov: ja bi, ako se mogu referirati na ovo što je kolega spomenuo a vezano je za broj 
zaposlenika. Naime, komunalno društvo Murtela, društvo sa ograničenom odgovornošću 
trebala bi poslovati  po realnim zakonima i principima ko svako drugo društvo u realnom 
sektoru. Isto tako ne zaboravimo činjenicu da kao javno društvo osnovano od jedinog 
osnivača, a to je općina Murter-Kornati  prvenstveno nemaju zadatak da trči za profitom i 
kapitalom kao ostala društva koja posluju na tržištu, kad bi Murtela bila, ja ću sad malo 
karikirati, na pozitivnoj nuli to bi bilo savršeno, ja se nadam da će te se sa tim svi složiti. Opet 
usluge kroz koje prihoduje određena sredstva su socijalne usluge. Skupljanje javnog 
miješanog komunalnog otpada na žalost po cjeniku, a to će biti tema sigurno slijedećih 
sjednica je više nego socijalna usluga. Ako, ljudi moji po domaćinstvu po članu plaćamo 30 
kuna ne može se govoriti da trčimo za nekim profitom. Ja se nadam da će te se tu svim složiti. 
Ja neću na ovoj sjednici ulaziti u razloge  poslovanja Murtele, s obzirom da se bliži datum  kad 
ću morati braniti financijski izvještaj koji će biti takav kakav će biti. Ovom prilikom mogu samo 
naglasiti da u skoro vrijeme planiram sazvati  N.O. u sastavu kakav je gdje ću podastrati 
podatke vezane za financijski izvještaj  koji ću kasnije prezentirati na općinskom vijeću što mi 
je zakonska dužnost. 

Nino Putniković: dapače svi će ovdi dignuti ruku za da Murtela sutra posluje nula, na 
pozitivnoj nuli, odmah sada i to je normalno, i ja nisam htio ovdi nikome uputiti kritiku, nego 
jednostavno konstatirati situaciju koja je takva koje će biti i dogodine, ja bi volija da u Murteli 
radu svi. Svi bi mo bili sritni, ali na žalost po ovim uvjetima će Murtela teško do pozitivne 
nule. Dabogda, ja ću ako se triba ičega odreći odreći ću se, odmah sada.    

Viktor Banov: ja bi samo kratko rekao, sitija sam se, jedan put je na jednom vijeću kolega 
Mudronja Nedjeljko reka  da bi on posa koji tamo obavlja 25 ljudi obavija u svojoj firmi sa 
troje ljudi, ali ovo što je Ante reka to je bila i moja ideja, recimo da barem ta neka poslovna 
nula bude pa da općina ne pokriva taj gubitak. Kada mi kažemo da je odvoz smeća kod nas 
jeftin to na prvi pogled tako i je, ali kada vidimo koliki je gubitak u zadnjih nekoliko godina koji 
Murtela proizvodi i tko taj gubitak pokriva pa kad se taj ukupni iznos tog pokrivenog gubitka 
koji pokriva općina, odnosno svi mi porezni obveznici  koji porez plaćamo onda taj odvoz 
smeća i nije tako jeftin. Ja znam da nije sve samo odvoz smeća, nego da ima i drugih stvari, 
komunalnih poslova itd., dakle to se mora jasno reći, ja tu nemamo nikakog pardona niti neki 
interes da bi šutio, ali se mora jasno i glasno reći da komunalna društva moraju prestati biti 
izvor korupcije, nepotizma itd. Jer ovo sve što se događa sad mi živimo u Hrvatskoj, pa nije ni 
Murter neka iznimka, ali se mora jasno i glasno reći da 14 ljudi, odnosno s prihodom od 2,5 
mil.kuna ne može tamo biti zaposleno 14.  ljudi ili preko sezone 25. to se mora reći jasno i 
glasno i to moraju svi čuti i to mora biti mislim direktoru nije lako u toj poziciji ni manevrirati 
sa bilancom ni računom dobiti i gubitka jer to stvoriti pozitivnu nulu to bi bilo čudo u 
krajnjem slučaju. S 2,5 mil. kuna prihoda i prosječno zaposlenih tijekom cijele godine 20 ljudi 
stvoriti nulu je samo čudo. Sada vi meni recite bili jedan privatni poduzetnik držao tamo 20-
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25 ljudi ili 14 već koliko i ostvarivao prihod od 2,5 mil. kuna ma tko bi lud to bija. Bili ti kolega 
zaposlija 25 ljudi i ima 2,5 mil, eli da ne bi, dakle to je to , to je žalost, to je paradigma 
ponašanja u ciloj domovini, u ciloj zemlji ali nemojmo biti licemjeri i reći da je to tako, jer svi 
znamo što se događa. Dakle 2,5 mil. kuna i 25 zaposlenih ljudi moji. 

Ante Turčinov: ako se mogu referirati na ovo. Ja iskreno smatram da smo utekli sa teme, da 
tema nije stanje u Murteli nego sporazum o podjeli sa preuzimanjem, a ako se već moram 
referirati na ovo  što ste vi rekli. To će svakako biti tema od budućih sjednica. Ta sjednica će 
doči brzo. I za tu sjednicu ćemo se pripremati i vi i ja. Vidim već sada da će biti dosta burno. 

Mateja Bašić: ja se slažem u potpunosti sa direktorun Turčinov 

Ante Turčinov: samo još jedna stvar. Ispada dojam da tih 14 ljudi su socijalni slučajevi. Oni 
nisu socijalni slučajevi. Bez obzira na visinu svoga dohotka ili na svoju naobrazbu koju ima. 
Slažem se sa svima vama da Murtela posluje ko privatno društvo da bi pozicija Murtele bila 
sigurno drukčija, ali nemojmo smetnuti sa uma da se radi o javnom društvu. 

Mateja Bašić: ja bi, ako ko ima nešto na ovu temu koja je i točka dnevnog reda samo izvolite 
pitajte direktora Turčinova, ali ako nema ja bi zaključila ovu temu. 

 

• Prijedlog Sporazuma o uređenju međusobnih prava i obveza između komunalnog 
društva „Murtela“ d.o.o. i komunalnog društva „Zeleni otok“ d.o.o. prihvaćen je 

JEDNOGLASNO 

 

7. Izvješće o radu načelnika za 6 mjeseci 

 

Ivan Božikov: kako sam reka uvodno vezano za ovu nadopunu, danas sam vam i putem maila 
posla ovaj kratki izvještaj o radu, sad ću vam ga pročitati. 

 

Jedinstveni upravni odjel 
 
1. U postupcima legalizacije 
 

• od zaprimljene 202 legalizacije riješeno je 190 od toga u zadnjih 6 mjeseci izdano 83. 
Rješenja za naplatu naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u prostoru 

• ukupni prihod u zadnjih 6 mjeseci je 42.023,00 kuna 

 
1. Neposredno vezano uz postupke legalizacije je i naplata komunalnog doprinosa po 

rješenjima o izvedenom stanju od čega je u zadnjih 6 mjeseci izdano je 55. Rješenja o 
komunalnom doprinosu, s time da je oko 28 rješenja izdano u zadnjih 10 dana koja još 
nisu naplaćena 

 
• od 01. 09.- 20.03. naplaćeno je 756.748,50 kuna komunalnog doprinosa 

 
 
1. U postupcima nabave 
 

– sklopljena su 2 ugovora i to; 
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1. za SANACIJU TRADICIJSKIH MULIĆA U STAROJ JEZGRI MURTERA-ugovor sklopljen 
studeni 2013. 
2. za idejni projekt za dječji vrtić i jaslice na prostoru kod crkve Sv. Mihovila-ugovor 
sklopljen 20.12.2013. 

 
 
1. U redovnim djelatnostima JUO je i izdavanje potvrda, uvjerenja i suglasnosti 

 
– izdane 23. obavijesti o namjeni zemljišta 
– izdanih 12. suglasnosti za priključak (HEP d.o.o., T-COM) 

 
1. Priprema sjednica vijeća 
 
 sve ukupno održano 5 redovnih sjednica i 6 izvanrednih od toga tri telefonske 

– na sjednicama doneseno 45 akta 

– u zadnjih 6 mjeseci održano održane 4 redovne sjednice i  4 izvanredne od toga 2 
telefonske 

 
 
1. U okviru djelatnosti financijskog upravljanja i kontrole u periodu od rujna 2013. do 

ožujka 2014. vršila se stalna kontrola primjene odredbi Zakona o fiskalnoj odgovornosti 

na način da se nadgledalo/upozoravalo na uočene nedostatke zaprimljenih faktura, 

ukazivalo na način sklapanja ugovornih obveza,  upozoravalo na rokove i način predaje 

financijskih izvještaja. 

Pratilo se i sudjelovalo u izradi prijedloga akata koje donosi Načelnik kao što su; 

- Odluka o proceduri stvaranja ugovornih obveza,   

- Odluka o proceduri zaprimanja, provjeri i plaćanju računa. 

 Sudjelovanje u izradi prijedloga Izvješća o fiskalnoj odgovornosti koje donosi Načelnik, 

te kontrola i ispravljanje grešaka u ranijim izvješćima, što je redovna procedura kontrole, a 

sve u skladu s rokovima i drugim odredbama Zakona o fiskalnoj odgovornosti i Zakona o 

proračunu. 

Sudjelovanje u izradi godišnjeg Izvješća o fiskalnoj odgovornosti  za 2013. godinu koje je 

temeljem Zakona o proračunu, Zakona o državnoj reviziji i drugih zakona i pravilnika, Općina 

Murter-Kornati obvezna dostaviti do 31. ožujka, kod koje Upitnik o fiskalnoj odgovornosti čini 

temeljnu podlogu za popunjavanje istog, a koja obuhvaća pitanja iz područja planiranja 

proračuna, izvršenja proračuna, javne nabave, računovodstva te izvještavanja; te na temelju 

Upitnika je sastavljen  Plan otklanjanja slabosti i nepravilnosti te Izvješće o otklonjenim 

slabostima i nepravilnostima utvrđenima prethodne godine. 

Komunalno redarstvo je u navedenom razdoblju obavljalo poslove i zadatke nadzora nad 

provedbom odredaba Odluke o komunalnom redu Službeni vjesnik Šibensko-kninske županije 
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„ br. 05/ 10. Komunalni redar je bio zadužen i za popis i izmjeru stambenih, garažnih i 

poslovnih površina radi izračuna komunalne naknade. 

 Prema zapisnički utvrđenim podacima u razdoblju od 15. rujna 2013. do 15. ožujka 

2014. komunalni redar je izašao na uviđaj 32 puta te je na svoju inicijativu ili na inicijativu 

mještana pokrenuo 12 predmeta sa različitom  vrstom problematike. Za dojave mještana 

Murtera valja reći da veći dio mještana  dojavljuje one probleme za koje su osobno 

zainteresirani, a počesto oni nisu u djelokrugu komunalnog redarstva npr. privatna površina a 

ne javna, imovinsko pravni sporovi. 

 Treba napomenuti da je komunalno redarstvo u navedenom razdoblju usporedno sa 

svojim poslom obavljalo i poslove popisa i izmjere stambenog, garažnog i poslovnog prostora 

radi izračuna komunalne naknade. U tim poslovima komunalni redar je s prometnim redarom 

popisao i izmjerio oko 20 stanova, domaćinstava te poslovnih subjekata.   

Komunalno redarstvo je u navedenom razdoblju napravilo tri prijave bespravne 

gradnje Ministarstvu zaštite okoliša, prostornog uređenja i graditeljstva, također su izdana 

dva naloga za uklanjanje pokretnih kućica. Treba napomenuti da se navedeni podaci odnose 

na dio posla koji je obavljen pisanim  putem a sigurno se još toliko posla obavi putem 

usmenih upozorenja raznih inspekcija te građana, po svim navedenim problemima. 

Prometno redarstvo  je u navedenom razdoblju obavljalo poslove  izdavanja opomena, 

Obaveznih prekršajnih naloga, Prekršajnih naloga na kućne adrese počinitelja prekršaja  i 

Naloga za ovrhu pri Fini. 

U navedenom razdoblju izdano je 190 opomena o počinjenom prekršaju, 35 Obaveznih 

prekršajnih naloga, 18 Prekršajnih naloga i 31 ovršni postupak. Također je u navedenom 

razdoblju uplaćeno 64.800,00 kn na žiro račun općine Murter – Kornati od kazni za prometne 

prekršaje. Od kazni koje su izdane u 2013. godini naplaćeno je cca 80% .      

Kanalizacijski sustav odvodnje otpadnih voda Betina – Murter 

3. faza (ulica Butina, dio Put Gradine, dio Kornatske i Murterskih braščin) Sustava odvodnje 

je u fazi izvođenja. Radove izvodi tvrtka „CETINA“ iz Sinja a vrijednost je 7.000.000,00 kuna + 

PDV. Ugovor o gradnji je potpisan u Splitu 11. rujna 2013. godine sa rokom završetka 15. 

lipnja 2014. godine. 

1B faza (podmorski ispust) je u pripremnoj fazi za početak izvođenja. Radove je dobila tvrtka  

POMGRAD INŽENJERING iz Splita. Vrijednost radova je 6.000.000,00 kn + PDV. Radovi na 

kopnenom dijelu će otpočeti sredinom travnja i bit će završeni do sredine lipnja dok će se 

podmorski dio, zbog turističke sezona, početi graditi krajem rujna. 

 

Uređaj za pročišćavanje nije započet sa gradnjom zbog jedne čestice na kojoj je sagrađen 
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bespravni montažni objekt. Procedura oko uklanjanja tog objekta je trajala više od dvije 

godine. U siječnju je vlasnik sam uklonio objekt i time smo mogli nastaviti radnje oko 

izvlaštenja zemljišta. Za uređaj je potrebno osigurati parcelu cca 3.500 m². Ugovorima o 

kupnji osigurali smo oko 3.000 m² dok je spornih 500 m² riješeno uklanjanjem spornog 

bespravnog objekta. 

Paralelno sa spomenutim radnjama a u sklopu priprema za kandidiranje projekta za EU 

fondove pokrenuti su postupci za rješavanje imovinsko-pravnih poslova. Za tu svrhu, od 

strane tvrtke „Geodezija“ iz Šibenika, izrađen je 31 elaborat nerazvrstanih cesta. Sva zakonom 

predviđena procedura oko ucrtavanja ulica je završena i svi elaborati su predani na Općinski 

sud, zemljišno-knjižni odjel na upis vlasništva u korist Općine. 

Projekt Sustava odvodnje otpadnih voda Betina-Murter smo prijavili Ministarstvu 

gospodarstva, Uprava za industriju, investicije i programe i projekte EU za proglašenje 

projekta strateškim investicijskim projektom Republike Hrvatske na temelju Zakona o 

strateškim investicijskim projektima Republike Hrvatske (NN 133/13) što će nam olakšati 

kandidaturu sredstva iz EU fondova.   

Narodna knjižnica i čitaonica Murter 

Od prošlog izvješća (rujan 2013.) do današnjeg dana Knjižnica je bogatija za 28 članova te 

sada ukupno broji 524 člana, što je apsolutni rekord u njezinoj povijesti. 

U protekloj godini nabavljeno je ukupno 1080 svezaka knjiga, od čega kupnja iznosi 833 

sveska, otkup Ministarstva kulture 197 svezaka, a 50 svezaka dar je korisnika. Ukupan iznos 

utrošenih sredstava za kupnju knjiga i elektroničke građe iznosi 83.368,99 kuna, od čega su 

sredstva Ministarstva kulture u iznosu od 45.000,00 kn, iz općinskog proračuna 24.000,00 kn, 

a preostali iznos od 14.368,99 kn vlastita su sredstva Knjižnice. Knjižnica danas broji ukupno 

11694 sveska knjiga i 160 jedinica elektroničke građe. 

U Mjesecu hrvatske knjige (15. listopad – 15. studeni), osim uobičajene akcije oprosta 

zakasnine za zaboravne korisnike, Knjižnica je organizirala skupni posjet prvaša OŠ Murterski 

škoji i Područne škole u Betini i njihov susret s poznatom književnicom za djecu Željkom 

Horvat-Vukelja. 

U ovoj godini: 

-  prigodnim smo koncertom i poetskim recitalom obilježili Dan sv. Valentina, 14. veljče, 

- predstavili novi broj školskoga lista „Škoji“ 

-  u suradnji s Udrugom Argonauta započeli serijal putopisnih priča uz video-projekcije 

utorkom navečer, 

- u pripremi je, zajedno s Ogrankom Matice hrvatske, već tradicionalna „Ivanova večer“, 

priredba u čast preminulog pjesnika i jednog od osnivača murterskog Ogranka MH, 
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- prigodnim smo se programom prijavili na nacionalnu manifestaciju Noć knjige, koja će 

se pod simboličnim nazivom „U čast Matošu“ u Knjižnici održati 23. travnja u trajanju 

od 18:00 do 22:00 sata 

Turistička zajednica Općine Murter-Kornati 
 
Do kraja 2013.g na područje Općine Murter- Kornati ostvareno je   239.092 noćenja što je za 

3% manje u odnosu na 2012.g. U  isto vrijeme ostvareno je  1% više dolazaka što znači da je 

Murter posjetio veći broj ljudi nego prethodne godine, međutim manje  su se zadržavali.  

Tradicionalno naši najbrojniji gosti su bili Slovenci, Nijemci , Austrijanci, Česi i Mađari.   U 

Murteru i dalje privatan smještaj nosi većinu ostvarenih noćenja (gotovo 70%) . 

U smislu jačanja pozicije i konkurentnosti privatnog smještaja  ured tzo Murter- Kornati 

sudjelovao je u osnivačkoj sjednici  Sekcije obiteljskog smještaja Šibensko kninske županije.  

Cilj formiranja ovih strukovnih skupina  je organiziranje tematskih sjednica namijenjenih 

privatnim iznajmljivačima  s potrebom međusobnog usklađivanja interesa u poslovanju. Kroz 

model organiziranog obiteljskog smještaja pri županijama i turističkim zajednicama, privatni 

iznajmljivači će dobiti besplatnu mogućnost interesnog povezivanja i pripremu projekata za 

buduće financiranje na razini Ministarstva turizma i iz EU programa i strukturnih fondova 

sustavnim povezivanjem fizičkih osoba i organiziranje za zajedničku prijavu za EU fondove. 

Kroz cijelu 2013. poduzet je niz promotivnih aktivnosti u zemlji i inozemstvu. Godinu smo 

završili posjetom adventskog sajma u Zagrebu gdje nas je posebno ugostio gradonačelnik g. 

Milan Bandić. 

U smislu financijskog poslovanja turističkog ureda  završena je konsolidacija obveza.  

Zaključno sa 30.11.2013.  podmirene su sve kreditne obveze u ukupnom iznosu  od  350.000 

kn i u novu sezonu 2014 prvi put ulazimo bez dugogodišnjih  obveza koje smo naslijedili u 

prethodnom razdoblju. Transfer boravišne pristojbe izvršen je u potpunosti u iznosu od 

211.000 kn. Ta sredstva  utrošena su u   poboljšanje uvjeta boravka turista kako je to 

zakonom i predviđeno. 

Hvala na pažnji. 

 

Boris Bašić: primjetio sam da su otvorena dva postupka javne nabave, ako sam dobro 
primjetio. Jedan se ticao tradicijskih mula na Lukama a drugo se ticalo idejnog projekta za 
dječji vrtić. Očete li samo malo pojasniti iznose i da li je to u skladu sa onim što je planirano u 
proračunu za 2014. godinu 

Ivan Božikov: ova prva stavka je odrađena u 2013. godini ugovorena i završena, a ova druga 
situacija je, što se tiče ove druge situacije iznos je cca 50.000 kuna zajedno sa PDV-om i ona 
je u skladu sa, imamo stavku za projektiranje.   

Boris Bašić: zašto ste išli u javnu nabavu kad je tako mali iznos? 

Ivan Božikov: nisam si dopustija da takvu stvar radim samo inicijativno nego sam tražija 
putem tri ponude najbolju. 

Bors Bašić: nije greška, nego iznos je mali. 
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Mate Skračić: ja bi se nadoveza na ovo, to je u redu i sasvim legitimno i ispravno tražiti više 
ponuda. Ono šta se nije razjasnilo je vezano za ono pitanje na vječničkom satu, znači idejni 
projekt se naručio, plaća se, a zna se da u postupku lokacijske vam treba dokaz o vlasništvu. 
Znači, vi ste išli nešto platiti u neki projekt a niste sigurni..sad kad čovik napravi, vi platite tih 
50.000 kuna, da li će te ga vi taj čas moći odniti skupa sa dokazom vlasništva na traženje 
lokacijske dozvole. 

Ivan Bižikov: sigurno da ćemo. 

Mate Skračić: ja bi volija da budemo potpuno sigurni. 

Dragica Bašić: nažalost nemam zakon, ali kad se otvori zakon o prostornom planiranju tamo 
piše dokaz pravnog interesa, ne treba vlasnički list sve se može. Od 01.01.2014. nema 
lokacijske dozvole. 

Mate Skračić: znam ja šta pitam. 

Tome Skračić: što ako se dogodi Dragice, da netko od tuženih pobije tužbu i onda se ne uspije 
dokazati vlasništvo 

Dragica Bašić: do trenutka građenja može se svatko javiti.   

Tome Juraga: ja sad govorim o zemlji na kojoj se gradi, sve je u redu, procedura ide i sve je u 
redu i netko se na toj zemlji javi i kaže ne vi nemate osnovu, mi smo vidili tu tužbu, tužba je 
na osnovu usmene, znači vrlo je to labavo sve skupa, znači nema dokumenta koji je osnov 
uknjižbe.    

Dragica Bašić: ja ne ulazim u to. U zakonu piše dokaz pravnog interesa, da li će se netko javiti 
poslije..(prekinuta u sred rečenice) 

Tome Juraga: ali kolega Mate  je mislija upravo ovo što ja govorim. Idemo u idejnu 
dokumentaciju na nešto što nismo sigurni da ćemo ostvariti vlasništvo. Znači koda je idem, 
tužim vas 10 za zemlju pokrenem sve procedure da radim kuću a nisam siguran da li ću tu 
zemlju uknjižiti. 

Dragica Bašić: to je ista stvar, mi ćemo napraviti programsku skicu razvoja gospodarskog i  
prostorno planskog razvitka općine Murter-Kornati, a tko kaže da će to  sve što ćemo staviti 
unutra moći biti izvedivo odnosno provedivo, ista stvar. Ja vam samo kažem da vlasnički list 
ne treba. 

Tome Juraga: ima li logike ići u rađenje idejnog projekta, a nisi riješio vlasništvo na toj zemlji. 

Dragica Bašić: ako se projekt vrtića digne na viši nivo, to je ono što bi mi kao vijeće trebali 
tražiti  da dobijemo sredstva iz EU (prekinuta u sred rečenice-rasprava svih u glas) 

Boris Bašić: ovdje imamo jedan slučaj gdje jednu situaciju potpuno čistu i riješenu, i mogli 
smo imati taj dječji vrtić da nije bilo nekakvog čudnog kaprica i gdje je rečeno ne nećemo to 
očemo nogometno igralište. 

Ivan Božikov: nemamo čistu 

Boris Bašić: imamo čistu, imamo čistu i to se moglo riješiti.  Ovdi imamo na vrbi sviralu. 
Namjerno sam donio ovaj zapisnik  da se vidi kako se igra načelnik sa rokovima.  I to je pre 
neozbiljno. Ja to ponavljam. 

Mate Skračić: to smo rekli već, da. 

Boris Bašić: i nećemo se vraćati na to i ja bi da zaključimo ovu temu ako 

Mate Skračić: ovo je točka izvješća načelnika, ne vračajmo se natrag. Ja bi pita još jednu stvar 
po pitanju njegovog izvješća. Što se tiče ovih 211.000 kuna od transfera boravišne pristojbe, 
vi kažete da su sredstva utrošena u poboljšanje uvjeta boravka turista, kako je to zakonom i 
predviđeno. Di se konkretno i kako utrošilo? 
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Ivan Božikov: temeljm sporazuma ima puno malih stavki. Temeljem sporazuma između 
općine i turističke zajednice se sredstva troše. 

Mate Skračić: poboljšanje uvjeta boravka turista. 

Ivan Božikov: da. Tako stoji u zakonu. 

Mateja Bašić: to su namjenska sredstva koja se iskorištavaju, znači može se sa tim platiti  i 
koncerti   

Ivan Božikov: to je široki opus od kulturnog ljeta do uređenja plaža, uređenja šetnica, klupica. 
Nama direktor T.Z-a dostavi popis što bi to njemu tribalo tu se usuglasimo i u tom pravcu se i 
troše. 

Nino Putniković: ja bi samo želio, ako je ikako moguće, to se već prije događalo da dođe malo 
prije to izvješće, ja nisam svaku uvatija , a i nisam se ni trudija previše, da dođe barem dan 
prije. 

Ivan Božikov: ja sam se unaprid ispriča ja sam tija sazvati sjednicu ovaj tjedan. 

 

8. Zajednička odluka o izradi izmjena i dopuna PPU Općine Murter-Kornati i izradi UPU 
kompleksa stare škole u Murteru 

 

Boris Bašić:  pošto niste dobili ovaj materijal u materijalima za sjednicu ja bi objasnio zbog 
čega je do toga došlo i zbog toga bi pročitao odluku uz jednu malu ogradu, Vedrana je dobila 
ovaj tekst i  ona ga je trebala još doraditi i bilo je nekih dilema da li ići sa nekakvim upitima 
prema ministarstvu, međutim nakon konzultacija s njom zaključili smo da ipak idemo ako 
treba ići paralelno sa konzultacijama sa ministarstvom, a odluku donijeti jer vrijeme je naš 
najveći neprijatelj. Gubeći vrijeme prolazi itd., samo sam htio reći to da ova odluka možda u 
konačnici će imati nekakvo, di je Vedrana reagirala, ja to nisam dobio, ali koliko mi je rekla to 
nisu bitne stvari. Ona je reagirala u smislu unošenja nekih članaka, statuta itd. pa ne znam 
kako bi se to, mislim da se bitno ništa  neće promijeniti. Ja ću je pročitati ovakvu kakva je i  mi 
ćemo glasovati i ukoliko bude trebalo nešto bitno mijenjati kad se Vedrana vrati , ako bude 
nešto, ja sam razgovarao sa njom rekla je da nije ništa važno. Mislim da je možemo donijeti. 

Na temelju čl. 85 i čl. 89 st. 3 Zakona o prostornom uređenju  (NN 153/13) i čl.    … Statuta 
općine Murter – Kornati (Sl. vjesnik ŠKŽ  br….. Općinsko vijeće općine Murter-Kornati na 
sjednici održanoj 21.03.2014. donosi 

ZAJEDNIČKU ODLUKU 

O izradi  izmjena i dopuna PPUOMK i izradi UPU kompleksa „Stare škole“ u Murteru 
 
OPĆE ODREDBE 

 Čl. 1 
Donosi se Odluka o izradi izmjena i dopuna PPUOMK i izradi UPU „Stare škole“ u Murteru (u 
daljnjem tekstu Plan) 
 
 
 
 
I  PRAVNA OSNOVA ZA IZRADU PLANA 

                                         Čl. 2                                                 
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Izmjene i dopune PPUOMK i izrada UPU kompleksa „Stare škole“ u Murteru izrađuje se 
sukladno odredbama Zakona o prostornom uređenju  (NN 153/13), u daljnjem tekstu Zakon  i 
Programa mjera za unapređenje stanja u prostoru OMK (Službeni vjesnik ŠKŽ br….). 
Plan se izrađuje u skladu s odredbama Zakona i pravilnika o sadržaju, mjerilima i 
kartografskih prikaza, obveznim prostornim pokazateljima i standardu elaborata prostornih 
planova (NN 106/98, 39/04. 45/04 i 163/04). 
II  RAZLOZI ZA IZRADU PLANA 
                                                                             Čl. 3 
Izradbi plana pristupiti će se uslijed potrebe: 
1. Utvrđivanja namjene kompleksa „Stare škole“ za smještaj doma za starije i nemoćne 
osobe; 
2. Utvrđivanja detaljnih urbanističkih uvjeta za rekonstrukciju, dogradnju i nadgradnju 
unutar kompleksa „Stare škole“ za potrebe smještaja doma za starije i nemoćne osobe. 
III  OBUHVAT PLANA 
                                                                              Čl. 4 
Obuhvat plana se odnosi na slijedeće čestice zgrade: 163, 167, 164 i 160 i čestice zemlje 
419/1, 419/2, 419/3, 420, 421/1, 421/2, 422, 422/1, 422/2, 422/3, 422/4 i 425/1 KO Murter 
– Betina. Obuhvat plana je u okviru građevinskog područja naselja (izgrađeni dio). 
IV  OCJENA STANJA U OBUHVATU PLANA 
Kompleks „Stare škole“ napušten je od vremena požara 1988 (?) godine, kad je prestala 
funkcija škole. Kompleks je uslijed zapuštenosti urušen i predstavlja opasnost za okolne 
građevine te ga je potrebno obnoviti u novoj funkciji. 
Prostornim planom Općine nije omogućena namjena za potrebe doma za starije i nemoćne 
osobe, a kako je sam kompleks dio prostora urbane zaštićene jezgre „Selo“ za koji je 
predviđena izrada UPU koji nije u izradi, time je onemogućena prenamjena i rekonstrukcija 
kompleksa. Provedbenim odredbama PPUOMK moguće su samo minimalne intervencije na 
postojećoj izgrađenoj strukturi, što je nedovoljno za kompletnu rekonstrukciju i prenamjenu. 
V  CILJEVI I PROGRAMSKA POLAZIŠTA U OBUHVATU PLANA 
Ciljevi i programska polazišta za izradu plana su: 
                                                                               Čl. 6 
3. Zadovoljenje socijalnog i humanog zbrinjavanja i brige o osobama starije dobi; 
4. Obnova i revitalizacija narušenog i zapuštenog urbanog tkiva a ne trošenje i osvajanje 
novih prostora za društvene namjene 
VI  STRUČNA PODLOGA ZA IZRADU PLANA 
                                                                               Čl. 7 
Za potrebe izrade plana koristiti će se podloge iz postojećeg dokumenta PPUOMK, 
konzervatorski elaborat za šire područje „Sela“ i idejna arhitektonska rješenja studenata 
Arhitektonskog fakulteta u Splitu rađena na temu „Stare škole“ tijekom 2013. godine . 
VII  NAČIN PRIBAVLJANJA STRUČNIH RJEŠENJA 
                                                                              Čl. 8 
Stručne podloge (podaci, planske smjernice i propisani dokumenti) koje su potrebne za 
izradu plana osiguravaju tijela i osobe određene posebnim propisima i svaki iz svog 
djelokruga, a pribaviti će se u skladu s odredbom čl. 89 Zakona o prostornom uređenju u roku 
od 30 dana od dostave poziva i ove Odluke. 
VIII  VRSTA I NAČIN PRIBAVLJANJA ODGOVARAJUĆIH GEODETSKIH PODLOGA 
                                                                           Čl. 9 
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Plan će se izraditi na geodetskoj podlozi mjerila 1:500 odnosno 1:200. U tu svrhu će se 
postojeće geodetske podloge ažurirati kao geodetski projekt  u skladu s čl. 129 Zakona o 
prostornom uređenju. 
IX  POPIS TIJELA I OSOBA ODREĐENIH POSEBNIM PROPISIMA KOJA DAJU ZAHTJEVE ZA 
IZRADU PLANA  TE DRUGIH SUDIONIKA KOJI ĆE SUDJELOVATI U IZRADI PLANA 
                                                                           Čl. 10 
Tijela i osobe koja za potrebe izrade plana daju svoje prethodne zahtjeve i sudjeluju u 
postupku njegove izrade su: 
5. Ministarstvo kulture – Uprava za zaštitu kulturne baštine, Konzervatorski odjel 
Šibenik; 
6. Ministarstvo zdravlja: 
7. Ministarstvo socijalne skrbi; 
8. Ministarstvo unutarnjih poslova PU Šibensko-kninska, Odjel za inspekcijske poslove i 
spašavanja; 
9. Šibensko-kninska županija, Upravni odjel za graditeljstvo; 
10. Javna ustanova Zavod za prostorno uređenje Šibenik; 
11. Županijska uprava za ceste Šibensko-kninske županije; 
12. Hrvatske vode – područje dalmatinskih VGO – slivova; 
13. HEP ODS d.o.o. Distribucijsko područje Elektra Šibenik; 
14. Vodovod i odvodnja Šibenik; 
15. Hrvatska agencija za telekomunikacije; 
16. Središnji državni ured za upravljanje državnom imovinom; 
17. Državna geodetska uprava, Područni ured Šibenik. 
                                                                    Čl. 11 
Primjenom čl. 89 Zakona, tijela i osobe iz prethodnog članka pozivaju se da u roku od 30 dana 
dostave zahtjeve za izradu plana. Ukoliko zahtjevi ne budu dostavljeni u roku, smatrat će se 
da zahtjeva nema. 
Zahtjev sadrži podatke, planske smjernice, propisane dokumente. U zahtjevu se moraju 
odrediti važeći propisi i njihove odredbe, te stručni i ostali dokumenti na kojima se temelje 
zahtjevi u obuhvatu Plana. 
Ukoliko se, temeljem Zakona ili drugog zakona ili podzakonskog akta, tijekom izrade i 
postupka donošenja plana pojavi potreba drugih zahtjeva ili posebnih uvjeta smatrati će se 
sukladni ovom članku Odluke uz posebno obrazloženje. 
X   ROK ZA IZRADU PLANA 
                                                                    Čl. 12 
Rokovi za izradu pojedinih faza plana su slijedeći: 
18. Dostava zahtjeva za izradu plana od strane tijela i osoba određenih posebnim 
propisima, najviše 30 dana; 
19. Izrada nacrta prijedloga plana za potrebe provedbe javne rasprave, najviše 60 dana 
(od dana dostave odluke, podloga i potrebnih mišljenja nadležnih ustanova); 
20. Javni uvid o prijedlogu plana, 30 dana; 
21. Izrada izvješća o javnoj raspravi, najviše 20 dana od dana proteka roka za davanje 
pisanih primjedbi i prijedloga; 
22. Izrada nacrta konačnog prijedloga plana, najviše 30 dana od prihvaćanja izvješća sa 
javne rasprave; 
23. Davanje mišljenja tijela i osoba određenih posebnim propisima, najviše 30 dana; 
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24. Izrada konačnog prijedloga plana, 20 dana od isteka roka za dobivanje mišljenja tijela i 
osoba određenih posebnim propisima; 
25. Ishođenje suglasnosti Ministarstva ………………………………………………………………….; 
26. Donošenje plana, 15 dana od dobivanja suglasnosti Ministarstva……………………… 
Ukupan rok za izradu i donošenje plana iznosi najviše 295 dana. Ukoliko iz objektivnih razloga 
dođe do pomaka u rokovima iz prethodnog stavka (kašnjenja u dostavi zahtjeva i uvjeta, veliki 
broj (više od 50) dostavljenih primjedbi i prijedloga s javne rasprave i sl.) isti se pomiču, ali se 
ne mijenja trajanje pojedine etape, što će se smatrati sukladno ovom članku uz posebno 
obrazloženje. 
Navedenim pomacima se ne mogu mijenjati rokovi određeni odredbama Zakona. 
XI   IZVORI FINANCIRANJA PLANA 
                                                                      Čl. 13 
Sredstva za izradu plana osigurana su u proračunu Općine Murter-Kornati 
XII   ZAVRŠNE ODREDBE 
                                                                       Čl. 14 
Ova Odluka stupa na snagu danom objave u Službenom listu ŠKŽ. 
Nadležno upravno tijelo nositelja izrade plana obvezuje se da u roku od najviše 15 dana od 
dana objave Odluke: 
Sukladno čl. 97 Zakona, obavijesti javnost o izradi Plana; 
Sukladno čl. 89 Zakona, dostavi Odluku Urbanističkoj inspekciji i tijelima i osobama iz čl. 11 
ove Odluke s pozivom da dostave zahtjeve za izradu plana. 
 
I tu je još geodetska podloga u privitku ove zajedničke odluke 
 
Dragica Bašić: ja moram reći da sam malo zatečena sa ovim. Prva stvar je u redu, gospodin 
Bašić je pročitao sve je ok, međutim meni je ovo sasvim nešto novo, nešto sasvim drugo i u  
kontradikciji skroz sa ovim točkama prije, jer malo prije, ako sam ja dobro shvatila  mi idemo 
u programsku skicu, dakle idemo viditi što je strategija razvoja svega. Rekli smo nećemo žuriti 
i nismo htjeli usvojiti izmjene i dopune prošlog PPUOMK upravo iz razloga da ne bi 
prejudicirali stvar. Dakle sad ćemo najprije razmotriti u kom pravcu idemo i prostorno planski 
i gospodarski i onda ćemo po tim skicama raditi izmjene i dopune i sve što treba, jeli tako. Ja 
sam to tako shvatila. Sa ovim sada gospodin Bašić kaže da je vrijeme jako bitno, da bi trebalo 
brzo napraviti, s druge strane ovo je prevažna odluka da se ovako sada, ovo nije nešto, ovo je 
pre bitno, još bi samo molila, šta je ovo, ja sam sad zapisivala Zajednička odluka o izradi  
izmjena i dopuna PP i izradi UPU kompleksa „Stare škole“ u Murteru, šta to znači? 
Boris Bašić: to znači da se donosi zajednička odluka vezano za izmjene i dopune? 
Dragica Bašić: koliko planova? 
Boris Bašić: u kom smislu koliko planova? 
Dragica Bašić: šta je ovo, koliko planova 
Boris Bašić: mi se vežemo na postojeće važeće planove 
Dragica Bašić: ne, ne, ne, donosimo zajedničku odluku. U članku ste pročitali da radimo dva 
plana, odnosno jedna plan, jeli radimo jedan plan ili radimo dva plana? 
Boris Bašić: radimo   
Mate Skračić: da ti pomognem, dakle  po novom zakonu o prostornom uređenju ovakva 
sintagma odluke postoji kao novitet i ondje se kaže da se jednom odlukom može doniti 
izmjena i dopuna postojećeg prostornog plana, a nama to treba, jer ovako nešto nije sada u 
važećem prostornom planu općine Murter-Kornati i istom tom odlukom donosi se UPU tog 
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malog područja koji obuhvaća ovih 5-6, 12 čestica, koliko obuhvaća ovo područje kompleksa 
stara škola. Znači zakon to dozvoljava da se objedini u jedno radi skraćivanja  nekih procedura 
i radi paralelnih izvođenja nekih koraka. I upravo to mi sada donosimo. 
Dragica Bašić: dakle jedan plan 
Mate Skračić: tako je 
Dragica Bašić: jedan plan, izmjene i dopune prostornog plana 
Mate Skračić: sa UPU-om kompleksna stara škola. 
Dragica Bašić: samo malo, šta donosimo? Ili izmjene PP ili 
Mate Skračić: i jedno i drugo 
Dragica Bašić: i jedno i drugo 
Mate Skračić: zajednička odluka. U naslovu kaže 
Dragica Bašić: kaže idemo u izmjene i dopune prostornog plana samo da bi izradili UPU stara 
škola 
Mate Skračić: kompleks stare škole, koja je u urušenom stanju i to nije u nikakvoj kontradikciji 
onome što smo mi ranije donili 
Dragica Bašić: a gdje vam je uporište, gdje vam je markica da je to društvena namjena, nje 
nema 
Mate Skračić: uporište će se upravo stvoriti sa ovim dokumentom koji se donosi. 
Dragica Bašić: ja to prvi puta čujem. Takva zakonska mogućnosti da se ide jednom 
zajedničkom odlukom. Vi ste to sve provjerili. 
Mate Skračić: da. 
Dragica Bašić: a sad mi recite jeste li provjerili tekstualni dio prošlog prostornog plana, 
izmjene i dopune  koji nije usvojen na ovom vijeću. Jeste li vi pročitali sve te odredbe. 
Mate Skračić: jesmo. 
Dragica Bašić: jeste, i? 
Mate Skračić: i isto tako kaže da se gori to moglo, ali znate zašto onaj plan nije proša, ne zbog 
toga što u staroj školi nije  moga napraviti dom za stare i nemoćne, nego zbog svih razloga 
koje smo naveli na toj sjednici. 
Dragica Bašić: ja nisam čula nijedna razlog konkretno, ali nije to sad bitno. Jeste li pročitali 
postojeći prostorni plan općine Murter-Kornati sa izmjena i dopunama jeste pročitali. 
Mate Skračić: jesmo. 
Dragica Bašić: jeli vama, ako sam ja shvatila iz ovoga, vama je namjera da se dom za stare 
osobe rekonstruira da se obuhvate stare čestice da se to privede svrsi, društvenoj svrsi, a 
društvena stvrha to je dom za stare osobe, jel tako? To je bit svega,ništa drugo 
Mate Skračić: tako je 
Dragica Bašić: a onda ne znam u čemu je problem 
Mate Skračić: nema problema. 
Dragica Bašić: mi u ovom vijeću moramo surađivati i razgovarati, jer ako ste pročitali 
postojeće odredbe našeg prostojećeg važećeg  prostornog plana za staro selo potrebno je 
izgraditi konzervatorsku podlogu, kad se napravi konzervatorska podloga sve se može raditi u 
starome selu, sve, ali društvenu namjenu za dom starački  nećete dobiti niti sa ovom 
odlukom, nema šanse da će te je dobiti, vi u toj podlozi konzervatorskoj možete navesti da će 
to biti dom za starije osobe, jel me shvaćate, ali bez te podloge nema uopće potrebe da se 
troše novci UPU stara škola. UPU je izbačen, nema obaveze  izrade UPU-a, to je bacanje 
novaca, a ići u izmjene i dopune prostornog plana  da bi se napravio drugi plan nižeg reda to 
je bacanje novaca za poluditi.  To su vam takve stvari ovo, koje su totalno nespojive. Mogli 
smo razgovarati i ovom vijeću reći idemo napraviti od te škole starački dom, pa čemu sve ovo 
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pisati osim toga prepisivati zakon. Ova odluka je pre bitna da bi se  na ovakav način donijela, 
na ovakav način je nitko nije vidio. Ne četiri sata pije, Nino govori da je dobio 4 sata prije 
izvješće, ovo, ja za ovo prvi puta čujem. Mi smo ovdi svi da pomažemo jedni drugima. Sad ste 
me povukli za jezik sad pomalo. Znači, vama je ova odluka najbitnija, ova vam je najbitnija 
Mate Skračić: nije najbitnija 
Dragica Bašić: samo malo, kod izmjena i dopuna prostornog plana, to nije mala stvar donijeti, 
da bi samo zbog jedne stvari radili izmjene i dopune prostornog plana i cijelu proceduru i sve 
i izgubili 295 dana. Ja se slažem da ove dvije stvari, idemo napraviti programsku skicu što i 
kao i idemo raditi, ali ljudi moji sad na jedan put radimo jednu stvar, na brzinu mijenjamo 
prostorni plan radi samo jedne stvari. Onda ajmo raditi izmjene i dopune prostornog plana ali 
stavimo više stvari. Onda smo opet u kontradikciji sa ove dvije prijašnje odluke. Ili donosimo 
odluke, zauzimamo stav ili ne radimo nigdje ništa ili idemo raditi nešto, ali ja neću dići ruku 
da se samo radi jedne stvari  mijenja prostorni plan. S druge strane, nemojte još jednu stvar 
zaboraviti 100 metara zračne linije dalje imate već izrađen UPU u kojem imate starački dom i 
vrtić. Koji programer na ovom svijetu će vam reći 100 metara dalje mijenja se samo jedna 
stvar mijenja se starački dom, pa to sve za starački dom možete dobiti sa konzervatorskom 
podlogom. O čemu govorite, bacamo novce. U toj odluci o izmjeni i dopuni prostornog plana 
se treba točno napisati ne može se promijeniti više ništa. Sve što stavimo da se mijenja u tom 
prostornom planu se može promijeniti i kad mi izglasamo tu odluku više ne možete ubacivati 
stvari unutra. Da li smo mi da idemo u izradu programske skice, uvale svega i kad je sve to 
gotovo idemo u tom pravcu, ili radimo paralelno, može jedno i drugo, ali da se samo jedna 
stavka mijenja u prostornom planu i to za starački dom, a cijeli prostorni plan se mijenja to je 
bacanje novaca.  To ne vodi ničemu. S druge strane zajednička odluka ovako kako je napisana, 
ja ruku u vatru dajem da nema šanse da prođe, ne teorije. I žalosno je što nije Vedrana 
uključena u ovo sve. 
Mate Skračić: uključena je. 
Dragica Bašić: zašto ste žurili, zašto niste pitali. I još jednu stvar,  zašto ne napravite odbor za 
dječji vrtić , povjerenstvo, bilo šta i za vrtić. Ovo je pre važna odluka da bi donijeli ovakvu, ako 
ćemo riješiti dom za stare osobe ok, napravimo povjerenstvo, ali nemojmo trošiti novce.   
Nino Putniković: koliko godina aktualna vlas opstruira gradnju, 
Dragica Bašić: od 01. 01. ov godine 
svi: rasprava u glas 
Boris Bašić: ja bi samo rekao, prvo, Vedrana  je u donošenje ove odluke uključena ima svojih 
20 dana. Kontaktirali smo i razgovarali smo sa njom. Kolegice Bašić vaše znanje je u ovim 
predmetima neusporedivo sa našim, prihvaćamo i pitati  ćemo. Ali ovo nismo donijeli 
napamet.  I mi smo se konzultirali sa ljudima koji su vrlo kompetentni to je jedna stvar. Druga 
stvar, starački dom koji je 100 metara dalje zračne linije uopće ne znači ništa kontra, odnosno 
nikakvu koaliziju sa ovim. U Murteru može na jednoj, drugoj ili trećoj osnovi funkcionirati pet 
a ako hoćete i 10 staračkih domova.  Od one čisto socijalnog do onog gdje će se plaćati 3000 
kuna do onog gdje će se smještaj plaćati 2000 eura i gdje će to biti čisti biznis. Prema tome, 
jedan dom ne isključuje drugi.  Ono što vi možda ne znate, a mi to jako dobro znamo da je 
ova aktivnost na ovom staračkom domu počela 2000 godine i da smo se mi krvavo namučili 
da bi prvo došli u posjed ovih nekretnina, krvavo smo se namučili, nakon toga smo imali 
izrazito ružnu opstrukciju od strane općinske vlasti koja je nama uzela 10 godin, meni je 
osobno toga dosta. I to mi je izazvalo jedan jaki revolt. Ne samo meni nego i drugima, jer je 
to bija, na žalost ja moram reći to je bija čisti dešpet. Čisti dešpet da nešto ne uspije. Dakle, 
dosta mi je čekanja. Mi smo sada, prvo što smo predvidjeli neka sredstva koja su vjerojatno 
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mala. U ovom proračunu za ovu namjenu, drugo nismo srljali grlom u jagode i dobro smo se 
raspitali kod vrlo kompetentnih osoba, Vedrana je bila uključena sada se razbolila i zbog toga 
je ovo kasnilo da ne dođe u papire. Vedrana nije izrazila veliku skepsu vezano za ovo. Pitanja 
je nekih bilo s njene strane, nekih sumnja je bilo, ali upravo zbog ovog što sam rekao, 
isfrustrirani smo godinama koje smo izgubili. 
Dragica Bašić: ali ovo vam opet neće riješiti, ja vam to kažem. Imate kraći način imate  brži 
način. Ne treba se raditi UPU, nema obaveze da se radi UPU. Ali konzervatorsku podlogu se 
treba napraviti. I sa tom konzervatorskom podlogom se ide. S druge strane nigdje nitko u 
Murteru ne može otvoriti starački dom, a zašto, jer nema markice.  Daj Bože da piše da se u 
mješovitoj namjeni može otvarati starački dom, da se u mješovitoj zoni mogu otvarati 
turistički sadržaji  i pansioni i mali hoteli, ali ne može ne piše to u našem planu.  Naš plan ima 
toliko manjkavosti evo gospodin Mate Skračić može reći istu stvar. Imate parcelu i sad se 
morate od osi ceste udaljiti 10 metara da bi mogli imati svoju formiranu parcelu, širina ceste 
5,5 metara, gdje u Murteru imate širinu ceste 5,5 metara, gdje se mogu raditi turistički 
objekti samo u zoni Jersana, nitko nema riješenu prometnicu ni igdi išta, da nitko u našem 
Murteru neće moći povući ni jedan kredit , e to je ono što vam ja govorim. Ako idemo u 
izmjene i dopune prostornog plana onda stavimo sve stvari unutra, jer su te stvari bitne. Jer 
ako se potroši jedna izmjena i dopuna prostornog plana samo radi škole, gdje se 295 dana 
potrošilo, a za cijelo to vrijeme 295 tih dana nitko od nas neće moći povući neka sredstva iz 
EU ili ministarstva ili bilo koga  i neće moći iskoristiti svoju parcelu, imate u Murteru gdje je 
širina ceste 2,5-3 metra, a izvan nje imate građevinske parcele, nijedna ta parcela u 
izrađenom djelu građevinske zone ne može dobiti dozvolu. Imate odredbu gdje nema struje i 
vode ,gdje nema ceste, gdje je bijeli put nije cesta napravljena, vi ne možete dobiti 
građevinsku parcelu. Imate masu stvari u Murteru,evo većina kuća je na staroj cesti vi morate 
imati određeni broj parkirališnih mjesta ako je želite dograditi, ako želite bilo šta sa kućom, 
ako nemate parkirališnih mjesta prema našem prostornom planu nećete moći graditi, 
dograditi, ništa. Ja sad vama govorim da znate o čemu se radi.  Sa ovim ovdje znači još dvije 
godine u Murteru se ništa neće promijeniti. Nikakve markice nema, ja sam za, ajmo napraviti 
jednom odredbom u mješovitoj zoni tko god ostvari uvjete propišemo uvjete za dom za 
starije osobe, svatko može otvarati dom za starije osobe i ja bi u svojoj kući napravila tako bi i 
udruga ista stvar. Nema nikakvog problema onda ajmo ljudi u izmjene i dopune prostornog 
plana, a škola se rješava bez toga.   
Ivan Božikov: ja bi samo kratko pokuša, jer i meni je ova varijanta nepoznata. Nisam se stiga 
dovoljno konzultirati sa Vedranom prije vijeća na ovo, i ovo kako je pročitano, Boris kako je 
ovo pročita meni je velika novina a stvarno u zadnje vrime sam dosta involviran u te stvari i 
prvi put čujem za tako nešto i da je to uopće moguće provesti sukladno našem planu koji je 
sada na snazi. Ja mislim da bi bilo najbolje i to će biti moj prijedlog sada ovdje da se ova 
točka, bez obzira na dobre namjere skine sa dnevnog reda i da mi hitno pokrenemo razgovor 
i nastavimo proceduru postojeću  izmjena i dopuna  prostornog plana i da jednostavno 
izbacimo one stvari koje nas u tom planu žuljaju, koje su u planu problematične i da 
nastavimo sa onim što treba, a treba i taj starački dom i treba mogućnosti staračkog doma u 
staroj školi i to smo planom i predvidjeli. Tako da usvajanjem, sad neću reći onog istog, ako 
onaj isti ne valja baš tako  predlažem da taksativno se nabroje stakve koje u tom planu ne 
valjaju i da krenemo razgovarati i da obnovimo proceduru bez tih spornih odredbi i puno brže 
ćemo odraditi ovaj posa koji je u interesu i udruzi i koji će  školu privesti svrsi puno ranije. A 
ova sredstva koja bi bez potrebno trošili jer ova postojeća procedura će biti puno jeftinija iz 
razloga što je već sve napravljeno, ako treba  šta skinuti će se skinuti i u tekstu i u 
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kartografskom djelu a te novce da preusmjerimo i koliko treba i ako treba rebalans da 
dodamo više da osiguramo kvalitetan kolni pristup od starog sela od zadvorja do stare škole 
za što postoji mogućnost. Naši komunalni djelatnici u ovom trenutku su nekakvih 80% 
suglasnosti za skidanje prizida skupili ne bi li se formirala prometnica  do geta odnosno do 
stare škole što je po meni i preduvjet za bilo kakvi ozbiljniji posa i zahvat i uz to predlažem da 
svu zajedno podmetnemo leđa, motiviramo vlasnike parcela i da taj put bude što komodniji i 
što širi i da se te prizide, samo prizide, ta prometnica u nijednom djelu ne bi ulazila u 
obradivu površinu nego samo isključivo prizide koje su na mjestima široke i  dva metra i 
postojeći put je u ovom trenutku isto tako 2. metra uglavnom i više i bez te prizide bi mi 
formirali jednu vrlo kvalitetnu prometnicu koja je najviše u interesu staroj školi. Ja sam već 
skupija nekakve ponude koliko bi takvi radovi koštali i tražim suglasnost ljudi da ustupe svoje 
prizide. I još što sam tija reći na početku mandata, mislim da je to bija moj prvi proračun ili 
drugi za tu školu smo bili namijenili za staru školu u prošlom mandatu smo bili u jednom 
proračunu namijenili 100.000 kuna, međutim na traženje gosp. Borisa Kurkuta  ta stavka je 
bila skinuta. 
Nino Putniković: znaš šta je tebi reka Boris, ti si doslovno reka "Boris mi za vas evo dati ćemo 
100.000 kuna " a Boris je reka ne treba udruzi ili staroj školi  100.000 kuna nego vi sredite 
plan za staru školu. Ne možeš govoriti on to nije prihvatija. On je te novce vratio tebi da ih 
preusmjeriš. 
Ivan Božikov: paralelno su se te procedure i pokretala, izmjena plana i skidanje obaveze UPU-
a itd. 
Nino Putniković: ali u staru odmah krivo govoriš, ne triba meni Boris, baš me brige ti si to 
reka u izbornoj kampanji  ja sam da 100.000 oni nisu tili, ali on je tebi reka ne treba meni ni 
udruzi ni školi 100.000 kuna, vi napravite plan za stari Murter. 
Mate Skračić: probati ću biti što kraći i na ovo što je načelnik reka i Dragica. Vračate nas opet 
na izmjene i dopune prostornog plana koje su prije koji misec nisu prihvaćene 
Dragica Bašić: ne, ne, ne 
Mate Skračić: jesmo li na zadnjem sastanku rekli da ćemo zatražiti mišljenje ministarstva, da li 
je to moguće. Ne možemo jednu odluku sada reći da ne valja, ajmo mi sada možda će te je 
sada prihvatiti.  Pa nismo na pijaci, sad ga vijeće nije prihvatilo a možda će ga sada prihvatiti, 
jer će tu biti stara škola, ili jer je bila ali ćemo nešto izbaciti.  Rekli ste to ispitati kod 
ministarstva da li je to uopće moguće, nismo se očitovali o tome i sad nam opet tu priču 
turate pod nos. Drugo, koliko znam konzervatorska podloga je izrađena za staro selo i radio je 
Miro Škugor  i to negdje postoji. 
Dragica Bašić: studija to ne valja nego treba po novom zakonu podlogu 
Mate Skračić: ne znam što valja što ne valja znam da je rađeno. 
Dragica Bašić: znam, ali nije dovoljno. 
Mate Skračić: treće, ova odluka što mi predlažemo večeras nije u nikakvoj koaliziji sa 
smjernicama i sa ove dvije odluke što smo danas predložili. Znači, ako je zgrada tamo ruševna 
i od 2000- te godine se pokušava dovesti namjeni  onda to nije ništa u koaliziji sa ovim, 
ionako će biti sadržano u tome, znači mi diramo taj jedan mali dio od tih 12 čestica koji bi 
napokon priveli svrsi. Ja ne znam što bi vam više reka. Ako slučajno ovo nije po proceduri ili 
ako nije zakonski, a usklađena je sa ovim novim zakonom od 01.01. onda će se to u procesu 
viditi. Znači mi možemo sada doniti odluku i koliko je odluka ovo vijeće donilo i nitko nije 
bada niti išta po toj odluci napravija i stoji odluka zašto mi ne bi sad ovu doniti pa ako ne valja 
ne valja. 
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Dragica Bašić: samo da se nešto zna, ja sam rekla da po novim izmjenama prostornog plana 
izmjenama i dopunama o tome sam govorila, nisam govorila o starome, to je jedna stvar, 
druga stvar je da je u koaliziji je naročito koaliziji, zašto, izmjena odluka o izmjenama i 
dopunama prostornog plana je dokument od tolikog značaja, mogu reći, statut, proračun i 
ovo, to nije mala stvar. Da bi se išlo raditi nešto što nije obaveza , ovdi nema obavezne izrade 
UPU-a Stare škole,nema, ne postoji, a da stvar bude gora vi tražite da se izmjeni prostorni 
plan da bi se napravio UPU kojeg ne trebamo raditi. Ja vam govorim opet, ljudi ne trošimo se, 
dakle ako želimo školu donesimo odluku sa kojom idemo školu pretvoriti u dom i imenujmo 
povjerenstvo, pa će to povjerenstvo ispitati da li je dovoljan studija konzervatorska ili treba 
samo napraviti  podlogu i da li je uopće moguće starački dom, odnosno dom za starije osobe 
napraviti tamo i što je potrebno napraviti da bi se sagradio dom, ako se ne može dom 
napraviti.  To povjerenstvo bi imalo taj zadatak. Ja ne vidim što je tu loše. Opstrukcije nema 
nikakve. Ako zakon kaže ne treba raditi UPU, a mi donosimo odluku, mi ćemo mijenjati PP da 
bi donijeli UPU. Nema opstrukcije, samo govorimo, želimo sagraditi školu odnosno starački 
dom, staru školu pretvoriti u dom za starije osobe, imenujmo povjerenstvo, to povjerenstvo 
ja vam garantiram  ne treba raditi ovo sve, uložiti sve novce,napravimo rebalans , neka se 
napravi studija i sve što treba. Ako to povjerenstvo kaže  da se treba napraviti izmjene i 
dopune prostornog plana onda ovo što ja kažem jako racionalno, da bi se jedan tako važan 
dokument radio samo radi jedne stvari to je bacanje novaca, onda ajmo viditi šta još možemo 
staviti u izmjene i dopune prostornog plana, pa sam vam ja na tu temu natuknula nešto što bi 
moglo biti.  Ako nešto idemo raditi onda ajmo to napraviti, zašto sam rekla opet u koaliziji, 
slažem se sa njima dvojcom, ako radimo programsku studiju, gospodarsku studiju,studiju za 
cijelu valu onda kad je sve to gotovo onda ajmo to raditi. Ili ćemo čekati sve to ili ćemo 
paralelno raditi to i pralelno raditi izmjene i dopune to je stvar o kojoj moramo razgovarati. 
Zato vijeće i postoji, a ne kad dođemo na vijeće i onda se donese prijedlog odluke 
Mate Skračić: sad vam smeta, jel, a kad ste vi tako radili onda vam nije smetalo. Vidite kako je 
to biti na toj strani.  Baš je to zanimljivo. Baš je ljepo. 
Dragica Bašić: očemo vrijeđati, očemo  upadati u riječ,  jel ovo demokatski. Nije istina, svi 
dobro znaju kako se radio prostorni plan i na koji način su išle izmjene i dopune, a ovo na 
ovakav način, ako ćemo ovako razgovarali onda u ovom vijeću nema suradnje. Mate ovo sve 
što sam rekla, sve će biti napismeno, zašto ove izmjene nisu prošle, vidjeti koliko će vremena 
proteći da se nešto pokrene u Murteru. Koliko je izdano riješenja o uvjetima građenja u 
zadnjih 6 mjeseci u Murteru, koliko je komunalnih dopinosa i novih objekata došlo u naš 
Murter. 
Mate Skračić: 84, 209 novih predmeta, 190 riješeno, 84 naplačeno    
Dragica Bašić: šta piše, legalizacija. Legalizacija je jedan proces, a riješenje o uvjetima 
građenja  druga stvar. To su totalno dvije različite stvari. Šta piše koliko je izadno rješenja 
uvjetima građenja. 
Mate Skračić: nema 
Dragica Bašić: tako je, tko ima najveći na našem otoku, u našoj regiji komunalni doprinos, 
općina Murter-Kornati, govorim za domicile.  Jednu stvar ću reći, neću dopustiti vrijeđanje 
bilo kakvo, neću dopustiti upadanje u riječ, ja stojim iza svega i ovo što sam rekla sam rekla, 
ta odluka je toliko bitna  da bi se na ovaj način pročitala i nama svima rekla. Način da se škola 
riješi ima al mora biti komunikacije.  A komunikacija nije ajmo usvojiti odluka je jako bitna. Ja 
bi je usvojila ali nikad se na takav način nije radilo.    
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Nino Putniković: oprosti Dragice, ovo vijeće sa ovakvim sazivom i sa ovom većinom   je od 
šestog mjeseca, od 5 i 6 mjeseca  tražimo i razgovor  i o planu i javne rasprave i pišemo 
ministarstvu nitko nije niti jednom riječju nama pristupio, niti jednom riječju, o ničemu. 
Dragica Bašić: nemoj meni govoriti, ja isto nisam 
Nino Putniković: ja samo govorim što je činjenica. 
Dragica Bašić: tamo se obrati, ja u općini nisam. 
Nino Putniković: prema tome ako je vama upitan način donošenja i stavljanja ove odluke 
onda se mora tražiti u radu vijeća u zadnjih 13 godina. 
Boris Bašić:  13. godina u ovom vijeću HSS u razno raznim kombinacijama ima većinu. Što je 
priječilo da se plan ne donese, što je to priječilo, i po postoječem planu, postoji danas plan 
koji je valjan, kakav je takav je postoji taj plan. Komunikacija je izostala upravo prilikom 
usvajanja ovog plana, ali nemojmo se vraćati  na to jer to nema smisla. 
Dragica Bašić: tako je. 
Boris Bašić: ja bi samo zatražio 5. minuta stanke. 
Ivan Božikov: ovo je klasična rasprava, imamo podijeljene stavove, različita mišljenja i 
nemojte da vam bude problem da se tako nešto iznosi. 
Boris Bašić: bože sačuvaj, želim čuti drugo mišljenje i želim da ovaj proces ide, i to definitivno 
da se ne dogodi nekakva greška u proceduri. 
Ivan Božikov: ja osobno nisam da se planovi mijenjaju na jednu temu, dapače da boga da bilo 
još 100 projekata gdje mi možemo izvršiti brze izmjene i dopune i uvijek sam govorio u 
generalne izmjene i dopune da idemo u sve moguće studije ali da paralelno radimo izmjene i 
dopune tamo di smo naj tanji i zato ću još jednom predložiti da se ova točka makne sa 
dnevnog reda i da se pokrene nove izmjene i dopune koje će obuhvaćati  još neke druge 
segmente da ne radimo posa bez veze, ako već nećemo prihvatiti ono, izmjenjeno ono da 
idemo u potpuno novu  ok bacili smo 100.000 kuna idemo u novu ili ćemo neke segmente iz 
ovog izbaciti ili idemo u novu odluku koja će uz ovaj segment uključiti i ostale pozitivne 
stavke u starom planu i još neke nove, a ne ugrožavaju racionalno trošenje prostora. 
 

nakon stanke 

Boris Bašić: u ime predlagača onda ovu točki predlažemo da se skine sa dnevnog reda i da 
točka bude stavljena  na dnevni red povjerenstva za prostorno planiranje koje je upravo 
formirano. 

 

• Zajednička odluka o izradi izmjena i dopuna PPU Općine Murter-Kornati i izradi UPU 
kompleksa stare škole u Murteru – SKINUTA SA DNEVNOG REDA 
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